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REYİZ BEY !

Hep eleş�riyorsun Sen Belediye başkanı olsan 
ne yaparsın dediler; Önce hangi par�den 
seçildiysem par� roze�mi çıkarırım daha sonra 
Belediyedeki  kurumlara ve işletmelere işleri iyi 
yürütecek par�li, par�siz ayırmadan liyakatlı 
kişileri ge�ririm ve bunları denetleyecek başkan 
yardımcılıklarına bu işlerdeki  personel vatandaş 
sorunlarını çözebilecek kişilerin gelmesini sağlar 
kendi par�mde o konuda yeterli  kişi yoksa  
başkan yardımcısını Muhalefe�en liyakatlı 
dürüst bir kişinin olmasını sağlarım. Belediyeyi iş 
bulma kurumu olmaktan çıkarırım. Çarklar 
dönmeye başladı mı ha�anın belli günleri 
vatandaşla iç içe olarak par�li, muhalefet 
ayırmadan ve öncelikle az oy aldığım yerleşim 
yerlerini ziyaretlere başlarım. Milletvekili olan 
par�lerin vekillerin de ka�labileceği toplan�lar 
düzenler şehrimiz için yapılabilecekleri tar�şır 
konuşurum devamlı vatandaşla iç içe olunca 
sorunları çözmesi daha kolay olur diye devam 
ediyordum gülümseyerek hayal kuruyorsun 
dediler. Hayal kurmuyorum  siz bana bu 
söylediklerimi yap�racak bir par� var mı? onu 
söyleyin bunları başta seçildiğim par�liler, 
muhalefe�en belediyeye atama yap� kendi 
par�sini dışlıyor diye ertesi gün Par� genel 
merkezine şikayet ederler veya ilk günden bazı 
muhalifler görüyormusunuz başaramayacak 
bizden yardım almaya başladı derler, zaten 
benim de Belediye başkanlığı gibi bir derdim yok 
Unutmayın makam koltuğuna verasetle değil 
ferasetle oturulur.

Erzincanlı Hacı İzzet Paşa, Edirne valisi iken halk 
temsilcisi sıfa�yla bir heyet kendisine müracaat 
eder, belediye azalarından şikâyetleri olduğunu 
söyler.

Paşa, kendilerini dinledikten sonra “Ha�rıma 
bir �kra geldi.” der ve anlatmaya 
başlar.“Nasre�n Hoca merhum bir gün 
merkebini önüne katmış giderken, hayvan rast 
geldiği gübreyi koklamaya, o da toplayıp 
heybeye doldurmaya başlamış.

Akşamüstü heybeyi eşeğin yemliğine 
boşaltmış. Hayvan yemeyince, 'Niye 
yemiyorsun? Sen kokladın, ben topladım.' 
demiş.

Şimdi efendiler, şikâyet e�klerinizi de siz 
tavsiye e�niz, ben tayin e�m. Şu hâlde ne 
is�yorsunuz?” der ve kapıyı gösterir. 

CHP de ihraçlar gündeme geldi,7 yıl önce 
bende MHP de ihraç edilmek istenmiş�m.

İhraç edilmek istenen CHP'lileri 
anlayabiliyorum.

CHP İlçe başkanı haklıdır, haksızdır CHP'nin iç 
sorunudur  bilemem ben çıkan haberlerdeki 
yorumlara takıldım, İlçe başkanı Maraşlı yok  
Gaziantepli vs. vs. Türkiye Cumhuriye� vatandaşı 
olan kişiler Çivrile pasaportla mı girecek, Bende 
Sandıklılıyım 36 yıldır Çivril de ikamet ediyorum 
Çocuklarım burada doğdu büyüdü evlendi İddia 
ediyorum Çivrili, çoğu Çivrilliden fazla 
tanıyorum.

Çivrilli insanlar Ankara ,Adana, Diyarbakır vs. 
illerde Öğretmenlik,Tapu dairesinde veya 
Hakim,Savcı ve diğer görevlerde çalışıyor, 
Oradaki insanlar Çivrillinin burada ne işi var mı 
diyor?

Demek ki Çivrilli, Çivril'i önemsemiyor başka 
illerden gelenler Çivril de bir yerlere geliyor. Her 
zaman derim. Çivril Büyük bir kasaba olma 
yolunda hızla ilerliyor.

Par�lerin bile birbirlerinden hiç farkı yok hep 
ben, ben, ben. Bu yüzden 6 yıl önce siyase� 
bırak�m hiçbir par�li değilim.

Annemin rahatsızlığı nedeniyle yaklaşık 1 aydır 
Afyonkarahisarda hastanedeyiz gündemi biraz 
geriden takip ediyorum.

Bu nedenle Okuyuculardan özür dilerim.

Esen Kalın…
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Yıllardır futbolun içinde yer alan ve futbolda 
başarılar elde eden Amber Selin 
Karaosmanoğlu, ilçe sporu adına önemli 
adım atarak Çivril'in ilk kadın futbol takımını 
kurdu.

'Futbol erkek oyunudur' tabularını yıkan ve 
Çivril'de ilk kadın futbol takımını kurarak 
kadınların her alanda olduğu gibi futbolda da 
önemli başarılara imza atacağını söyleyen 
Amber Selin Karaosmanoğlu, kadın 
futbolunun yerel düzeydeki gelişimine 
önemli bir katkı sunuyor.

5-17 YAŞ ARASI KIZ ÇOCUKLARINA 
KAYIT HER ZAMAN AÇIK

Amber Selin Karaosmanoğlu, Çivril Spor 
Kadın Futbol Kulübü kayıtları 5-17 yaş arası 
kız çocuklarına her zaman açık olduğunu ve 
kız çocuklarının her alanda yer alabileceğini 
ve ilçedeki ilk kadın futbol takımı ile 
başarılara imza atmayı hedefliyor.

Küçüklüğünden bu yana bir kız futbol 
takımında oynamak isteyen fakat Çivril'de 
böyle bir imkan olmadığı için mahalle 
aralarında ve okul takımlarında futbol 
oynayarak büyüyen Amber Selin 
Karaosmanoğlu, hedeflediği başarıya ulaştı.

BİR ÖĞRETMEN İNSANIN HAYATINI 
DEĞİŞTİREBİLİR

Karaosmanoğlu, futbola olan merakı ve 
ilçesine kurduğu spor kadın futbol takımı için 
büyük çaba sarf ettiğini belirterek şöyle 
konuştu: “Liseye kadar kendi imkanlarımla 
futbol oynadım. Denizli'de profesyonel kadın 
takımlarında oynamayı hedefliyordum. Bu 
sırada müzik öğretmenim Özgür 
Kayaoğlu'yla tanışma fırsatı yakaladım. 
Özgür Kayaoğlu Muğla'da sosyal sorumluluk 
projesi kapsamında dezavantajlı kız 
çocuklarına spor yaptırarak onları 
sosyalleştirme adına 3. Lig de oynamış 
Jetgiller Kadın Futbol Kulübünü kuran bir 
isimdi. Bu kızların içinden Beden Eğitimi 
Öğretmenleri, Antrenörler ve Hakemler 
çıkmıştı. Denizli'de profesyonel bir kadın 
futbol takımında oynamak için kadın futbol 
camiasında çevresi olan Özgür Hocamla 
iletişime geçtim. Bir öğretmen insanın 
hayatını değiştirebiliyormuş. Ben bugün 
hayatımın değiştiğini ve birçok kızın da 
hedeflediği spor futbol ile hayatının 
değişeceğine inanıyorum. Daha sonrasında 

Kadın A milli futbol takımına sürekli futbolcu 
yetiştiren ve Türkiye'nin kadın futbol 
fabrikası olarak bilinen Denizli Horozkent 
Kadın Futbol Takımı'yla iletişime geçen 
Özgür Hocam bu takıma girmesini sağladı.” 
İfadelerini kullandı.

KÜÇÜK AMBERLER YETİŞTİRMEK 
ADINA İLÇEDE İLK KADIN FUTBOL 
TAKIMINI KURDUM

Bir forvet olan Amber Selin 
Karaosmanoğlu'nun yeteneklerini gören 
Horozkent onu gelişimi için her türlü imkanı 
seferber ettiğini ve haftanın 5 günü 
Çivril'den Denizliye antrenmanlara ve 
maçlara giderek bu konuda iyice kendini 
geliştirdirdiğini söyleyen Karaosmanoğlu, 
“18 yaşıma geldiğimde Eskişehir Teknik 
Üniversitesi Spor Bilimleri Fakültesi Beden 
Eğitimi ve Spor Öğretmenliği bölümünü 
kazandım ve bu sene 4. Sınıfta 
okumaktaym. Futbola istekli küçük Amberleri 
yetiştirmek adına Çivril tarihinde bir ilk 
olarak kız futbol kulübü kurmaya karar 
verdim. Daha sonrasında şu anda 
Pamukkale Üniversitesi Spor Bilimleri 
Fakültesi Beden Eğitimi ve Spor 
Öğretmenliği bölümünde okuyan arkadaşm 
eski futbolcu Suat Bayram'la iletişime geçtim 

ve kulübe yeni yetenekler kazandırmak 
adına okul ve köylerde taramalara başladık 
”dedi.

İLÇEMİZDEN DESTEK BEKLİYORUZ

Takım için canla başla çalışan 
Karaosmanoğlu ve Bayram, Çivril spor 
kadın futbol takımının ayakta durması için 
her türlü ihtiyacı kendilerinin karşıladığını 
vurgulayarak; “Takımımızın her ihtiyacını 
kendi cebimizden harcıyoruz. Sponsorluk 
anlamında da desteğe ihtiyaç duyuyoruz. 
Eminiz ki ilçemizde en güzel başarılara imza 
atacağız. Antrenmanlar başladıktan bir süre 
sona bütün kız futbolculara lisans 
çıkartılarak Uşak ve Denizli'de ki 
profesyonel kız futbol takımlarıyla hazırlık 
maçlarına çıkmaya başladık. İlerleyen 
aylarda da U13-U15-U17 resmi alt yapı 
maçlarına çıktık. Tüm bu çalışmaları 1 sene 
içinde hızlıca sonuçlandırarak kulübün 
Kadınlar 3. Ligine katılım hakkı olduğu halde 
yeterli desteği bulamadığımız için katılım 
sağlayamadık. Kız çocuklarımızı kötü 
akışkanlıklardan uzak tutmak ve onları 
sporla hayata bağlamak adına bu 
çalışmalarını gönüllülük ilkesine göre 
yapıyoruz ve bu konuda Çivril halkından 
destek bekliyoruz.” // Nihat Kaplan 

Çivril Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesinin 
bünyesinde Baklan,Bekilli,Çal ilçelerindeki 
eğitim çalışanlarına eğitim hizmeti verecek 
olan ilk yardım eğitimi Kurs Merkezi Çivril 
Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi 
bünyesinde Denizli İl Milli Eğitim Müdür 
Yardımcısı Murat Gönüldenk, Çivril İlçe 
Müftüsü Muhammed Çörekçi, Milli Eğitim 

Müdürü Mehmet Gök ve Çivril İlçe Milli 
Eğitim Şube Müdürü Zeki Kerim'in 
katılımlarıyla açıldı.

Açılış programının ardından eğitim 
merkezi hakkında bilgi veren İlçe Milli 
Eğitim Müdürü Dr. Mehmet Gök açılan 
merkezin öğretmenler için büyük bir kolaylık 
sağladığına dikkat çekerek, “ilçede görev 
yapan öğretmen ve idareci arkadaşlar 
almak zorunda oldukları ilk yardım eğitimi 
için Denizli'ye gitmek zorunda aklıyordu. 
İlçemizde Denizli'deki ilk yardım merkezine 
bağlı bir ek sınıf olarak eğitim merkezi açtık. 
Açılan merkezde Çivril'deki öğretmen 
arkadaşlarımız ile birlikte Baklan Bekilli ve 
Çal ilçelerimizde görev yapan öğretmen 
arkadaşlarımız 15 günde bir Perşembe ve 
Cuma günleri 16 saatlik uygulamalı ve 
teorik İlk yardım eğitimi alacak. Eğitim 
sınıfımızın Çivril'e kazandırılmasında başta 
Çivril'de görev yapan öğretmen arkadaşlar 

olmak üzere Çal, baklan ve Bekilli'de görev 
yapan meslektaşlarımızın hizmetine 
sunulmasında emekleri bulunan İlçe Milli 
Eğitim Müdür yardımcımız Murat 
Gönüldenk olmak üzere herkese teşekkür 
ederim. Öğretmenlerimize, İlçemize ve 
Denizli'mize hayırlı olsun” dedi.

// Bülent Çakır

Köye ait iki tarlada yıllardır devam eden 
gelenekle ekim yaptıklarını belirten 
muhtar Mustafa Özdemir “köyümüzün 16 
ve 70 dekarlık iki tarlası var. Atalarımız bu 
tarlaları ekip okulun ve köyün diğer 
ihtiyaçlarında kullanıyorlardı. Bizde bu 
geleneği devam ettirerek ekim yapıyoruz” 
dedi. 

Köy hayatının ne büyük değerlerinden 
birinin imece olduğunun altını çizen 
muhtar Özdemir “biz köyle ilgili her işi 
imece usulü yaparız. Tarlamızın ekimini 
de başta gençler olmak üzere 
yaşlılarımızın denetim ve gözetiminde 
birlikte ekiyoruz. Önceden tarladan hasat 
edilen üründen elde edilen gelir okul ve 
cami için kullanılıyordu. Okulun bakımı 
eksikleri bu paradan gideriliyor, öğrenciler 
için yapılacak harcamalar ya da alınacak 
okul gereçleri alınıyordu. Köyümüzdeki 
okulun kapanmasıyla okul harcamaları 
olmuyor. Bizde köyün diğer ortak gider ve 

ihtiyaçlarında kullanıyoruz. Diğer 
tarlamızın geliri halen cami için kullanılır” 
dedi.

“Ürüne ihtiyar heyeti ve köy halkı 
karar verir”

Tarlalara ekilecek ürüne ve ekim 
dönemine ihtiyar heyeti ve köy halkının 
karar verdiğini belirten muhtar Mustafa 
Özdemir “ihtiyarlarımız tarlalara ne 
ekileceğine karar verir. Köy halkıda bir 
araya gelerek ekim zamanını kararlaştırır. 
İş planlaması yapılır herkesin görevi 
belirlenir. O gün müsait olanlar görev 
alanlar traktör ve araçları ile gelir ekimi 
yapar” dedi. Ekim ve hasadı iki grup 
halinde yaptıklarını belirten Mustafa 
Özdemir “bu ekim döneminde yaklaşık 50 
arkadaş görev aldı. Bu 50 kişiden bir 
kısmı ekimi yapılacak tarlayı sürdü, 
bazıları ekime hazırladı, ekim yapan bir 
ekip var. Hasadı da hep birlikte yapıyoruz. 

El birliği içinde işimizi bitiyoruz” dedi. 

Ekim ve hasat işinin imece yapılmasının 
birlik ve bağı kuvvetlendirdiğini belirten 
köy sakinlerinden Cengiz Yaman 
“atalarımızın bir mirası ve geleneği. 
Birlikte ekiyor birlikte hasat ediyoruz. Bu 
köy halkı arasındaki birlik ve bağı 
güçlendiriyor. Ekim yapılacağı zaman 
önce köy tarlasının ekiminin yapılmasını 
planlıyoruz sonra kendi tarlalarımızı 
ekiyoruz. Bu bizim için ekim döneminin 
başlangıcı oluyor. Köy tarlası ekildikten 
sonra herkes kendi işine bakıyor. Her yıl 
dönüşümlü olarak müsait olanlar gelir 
katılır. Kimse kimseye katıl demez, neden 
katılmadın da demez. Bu yıl gelemeyen 
gelecek yıl gelir ama mutlaka köyün 
tarlasının ekimine iştirak eder, 
gelemiyorsa ekim yapanların yemeğini 
hazırlar suyunu içeceğini ikram eder. 
Yamanların en büyük özelliği birlik ve 
beraberliğidir” dedi.

Tarlaların imece ekilmesinin geleneği 
yaşatması bakımından önemli olduğuna 

dikkat çeken Muhtar Mustafa Özdemir 
“birlikte ekerek hem maliyeti düşürüyor 
köyün gelirini arttırıyoruz, hem de 
aramızdaki bağı ve iletişimi 
kuvvetlendiriyoruz. Bizi biz yapan 
ananelerimiz gelenek ve göreneklerimiz. 
Bunları yaşatmamız gerek. Bugün tarla 
ekmeye gelen 10 - 15 yaşında çocuklar 
var onlar bunları görüyor. Yaşlıların 
gençlere verdiği nasihatleri dinliyor. Her 
sene çocuklar gelir hem ekim öğrenir hem 
yaşlıların deneyimlerini dinler. Tarla eken 
gençler o çocuklara önderlik eder, 
yaşlılardan öğrendiklerini onlara aktarır, 
öğretir” dedi. 

Yamanlar mahallesi Çerkes tarlası 
mevkiinde bulunan köy tarlasında yapılan 
imece ekime Çivril Belediye Başkan 
yardımcıları Sinan genç ve Mustafa Cem 
Kılınç da katılarak muhtar ve köylülerle bir 
araya geldi. Başkan yardımcıları imece 
geleneği ve köy hakkında muhtar ve köy 
ileri gelenlerinden bilgi aldı. 

// Serap Sofulu

Çivril Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesinin bünyesinde Çivril, Çal, Baklan 
ve Bekilli ilçesindeki öğretmenlere yönelik ilk yardım eğitimi düzenlendi

Şehirlerarası karayollarında yolcu ve eşya 
taşımasında kullanılan ticari araçlarda, kış 
koşullarına uygun güvenli sürüş için kış lastiği 
takılması zorunluluğu başladı. 1 Aralık'ta 
başlayacak uygulama ile yük ve yolcu 
taşımacılığı yapan tüm araçlar, 1 Aralık ile 1 
Nisan tarihleri arasında kış lastiği kullanmak 
zorunda. 

Kış lastikleri, soğuk hava koşullarında yol 
tutuşunu artırarak, sürücülerin ve yolcuların 
güvenliğini sağlıyor. Özellikle buzlanma ve kar 
yağışı gibi zorlu hava koşullarında trafik 
kazalarının önlenmesi için doğru lastik seçimi 
kritik bir öneme sahip. Uygulamanın 
amacının, kış aylarında kara yollarındaki trafik 
güvenliğini artırmak olduğu belirtilirken, araç 
sahiplerinin 1 Aralık itibariyle kış lastiği 
kullanımına geçmeleri gerektiği vurgulanıyor.  
Kış lastiği kullanmayan araçlar, trafik 
cezalarıyla karşı karşıya kalacak. Sürücüler, 
araçlarında kış lastiği kullanımını ihmal 
etmeyerek, hem trafik kazalarının 
önlenmesine katkı sağlayacak hem de yasal 
yükümlülüklerini yerine getirmiş olacaklar.

1 Aralık'ta başlayan uygulama ile yük ve 
yolcu taşımacılığı yapan tüm araçlar, 1 Aralık 
ile 1 Nisan tarihleri arasında kış lastiği 
kullanmak zorunda olacak.

Zorunlu kış lastiği uygulamasının 
başlayacağını hatırlatan Çivril İlçe Emniyet 
Müdürlüğü Trafik Şube Amirliği sürücülerin 
gerekli değişimleri yapması gerektiğini 

belirterek “Değerli sürücülerimiz aracınızı kış 
şartlarına hazırlayın! Belirtilen tarihlerde 
zorunlu kış lastiği uygulamasına dikkat edin. 
Kış lastiğinizi mutlaka takın; unutmayın doğru 
lastik seçimi sizi yola ve hayata bağlar. 
Kendimizin, yolcularımızın ve trafikteki diğer 
sürücülerin güvenliği için hem ticari hem de 
özel araçlarımıza, güvenli sürüş ve en 
önemlisi de telafisi olmayan kazalara 
sebebiyet vermemek adına kış lastiklerimizi 
mutlaka takalım! Dikkatli ve kurallara uyarak 
gerçekleştireceğimiz yolculuğun kendimiz ve 
sevdiklerimiz dışında trafikteki tüm bireylerin 
güvenliği için hayati önem taşıdığını 
unutmayalım” ifadelerine yer verdi.

// Nihat Kaplan 

ÇİVRİL'DE, ÖĞRETMEN İLKYARDIM EĞİTİMİ MERKEZİ AÇILDI

Çivril Kaymakamı Hasan Akbulut 
başkanlığında muhtarlar toplantısı yapıldı. 
Toplantıya Çivril Belediye Başkanı Semih 
Dere ve Cumhuriyet Başsavcısı Abdullah 
Furkan Sünbül, Emniyet Müdürü Asım 
Kayacı, İlçe Jandarma Komutanı jandarma 
Teğmen Ali Çolak, İlçe Milli Eğitim Müdürü 
Dr. Mehmet Gök, İlçe Müftüsü Muhammed 
Çörekçi, Çivril Ziraat Odası Başkanı 
Mehmet Özkul, Çivril Muhtarlar Derneği 
başkanı Sadettin Özel ile muhtarlar ile bazı 
daire amirleri katıldı. 

Toplantının açılış konuşmasını yapan 
Kaymakam Hasan Akbulut muhtarlarla 
düzenli aralıklarla bir araya geldiklerini 
belirterek muhtarların istek ve önerilerini 
direk olarak almanın önemine vurgu yaptı. 
Kaymakam hasan Akbulut'un ardından kısa 
bir konuşma yapan Çivril Belediye başkanı 
Semih Dere'de seçilmişler olarak ilk ve en 
önemli görevlerinin Çivril'e hizmet etmek 
olduğunu belirtti. Başkan Dere 

konuşmasında “sizlere her zaman kapımız 
açık. Sizlerle birlikte Çivril ve 
mahallelerimize hizmet etmek için seçildik. 
Görev süremiz içinde birlikte ve uyum içinde 
Çivril'imize değerli ve önemli eser ve 
hizmetler kazandıracağız” dedi.  

Toplantıda konuşan Çivril muhtarlar 
derneği başkanı Sadettin Özel'de 
kahvaltının düzenlenmesi ve organize 
edilmesinde emeği geçenlere teşekkür 
ederek muhtarlar adına kaymakam ve 
Belediye Başkanına teşekkür etti.

Köylerdeki yatırımlar, altyapı çalışmaları ve 
projeler değerlendirip, güvenlik çalışmaları 
gibi konuların görüşüldüğü toplantıda 
Kaymakam ve Belediye Başkanının 
ardından söz alan muhtarlar toplantı için 
kaymakam ve belediye başkanına teşekkür 
etti.

Kasım Ayı Muhtarlar toplantısı, hatıra 
fotoğrafının çekilmesinin ardından sona 
erdi. // Serap Sofulu 

MUHTARLAR KAHVALTIDA BİR ARAYA GELDİ
Mutad aralıklarla bir araya gelen muhtarlar, kahvaltıda bir araya geldi. 
Kahvaltı Çivril Işıklı Millet Bahçesi Beltaş Sosyal tesislerinde yapıldı

YETKİLİLER UYARDI ZORUNLU KIŞ
LASTİĞİ UYGULAMASI BAŞLADI 
Kış mevsiminin gelmesiyle ticari araçlar başta olmak üzere yolcu 
ve yük taşıyan araçların kış lastiği takma zorunluluğu başladı

BİR ARAYA GELDİLER KÖY TARLASINI İMECE USULÜ EKTİLER
Çivril'in Yamanlar mahallesinde yaşayanlar muhtar Mustafa Özdemir öncülüğünde köye ait tarlada el birliği ile ekim yaptı

ÇİVRİL SPOR TARİHİNDE BİR İLK
ÇİVRİL SPOR KADIN FUTBOL TAKIMI BAŞARILARA İMZA ATACAK
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REYİZ BEY !

Hep eleş�riyorsun Sen Belediye başkanı olsan 
ne yaparsın dediler; Önce hangi par�den 
seçildiysem par� roze�mi çıkarırım daha sonra 
Belediyedeki  kurumlara ve işletmelere işleri iyi 
yürütecek par�li, par�siz ayırmadan liyakatlı 
kişileri ge�ririm ve bunları denetleyecek başkan 
yardımcılıklarına bu işlerdeki  personel vatandaş 
sorunlarını çözebilecek kişilerin gelmesini sağlar 
kendi par�mde o konuda yeterli  kişi yoksa  
başkan yardımcısını Muhalefe�en liyakatlı 
dürüst bir kişinin olmasını sağlarım. Belediyeyi iş 
bulma kurumu olmaktan çıkarırım. Çarklar 
dönmeye başladı mı ha�anın belli günleri 
vatandaşla iç içe olarak par�li, muhalefet 
ayırmadan ve öncelikle az oy aldığım yerleşim 
yerlerini ziyaretlere başlarım. Milletvekili olan 
par�lerin vekillerin de ka�labileceği toplan�lar 
düzenler şehrimiz için yapılabilecekleri tar�şır 
konuşurum devamlı vatandaşla iç içe olunca 
sorunları çözmesi daha kolay olur diye devam 
ediyordum gülümseyerek hayal kuruyorsun 
dediler. Hayal kurmuyorum  siz bana bu 
söylediklerimi yap�racak bir par� var mı? onu 
söyleyin bunları başta seçildiğim par�liler, 
muhalefe�en belediyeye atama yap� kendi 
par�sini dışlıyor diye ertesi gün Par� genel 
merkezine şikayet ederler veya ilk günden bazı 
muhalifler görüyormusunuz başaramayacak 
bizden yardım almaya başladı derler, zaten 
benim de Belediye başkanlığı gibi bir derdim yok 
Unutmayın makam koltuğuna verasetle değil 
ferasetle oturulur.

Erzincanlı Hacı İzzet Paşa, Edirne valisi iken halk 
temsilcisi sıfa�yla bir heyet kendisine müracaat 
eder, belediye azalarından şikâyetleri olduğunu 
söyler.

Paşa, kendilerini dinledikten sonra “Ha�rıma 
bir �kra geldi.” der ve anlatmaya 
başlar.“Nasre�n Hoca merhum bir gün 
merkebini önüne katmış giderken, hayvan rast 
geldiği gübreyi koklamaya, o da toplayıp 
heybeye doldurmaya başlamış.

Akşamüstü heybeyi eşeğin yemliğine 
boşaltmış. Hayvan yemeyince, 'Niye 
yemiyorsun? Sen kokladın, ben topladım.' 
demiş.

Şimdi efendiler, şikâyet e�klerinizi de siz 
tavsiye e�niz, ben tayin e�m. Şu hâlde ne 
is�yorsunuz?” der ve kapıyı gösterir. 

CHP de ihraçlar gündeme geldi,7 yıl önce 
bende MHP de ihraç edilmek istenmiş�m.

İhraç edilmek istenen CHP'lileri 
anlayabiliyorum.

CHP İlçe başkanı haklıdır, haksızdır CHP'nin iç 
sorunudur  bilemem ben çıkan haberlerdeki 
yorumlara takıldım, İlçe başkanı Maraşlı yok  
Gaziantepli vs. vs. Türkiye Cumhuriye� vatandaşı 
olan kişiler Çivrile pasaportla mı girecek, Bende 
Sandıklılıyım 36 yıldır Çivril de ikamet ediyorum 
Çocuklarım burada doğdu büyüdü evlendi İddia 
ediyorum Çivrili, çoğu Çivrilliden fazla 
tanıyorum.

Çivrilli insanlar Ankara ,Adana, Diyarbakır vs. 
illerde Öğretmenlik,Tapu dairesinde veya 
Hakim,Savcı ve diğer görevlerde çalışıyor, 
Oradaki insanlar Çivrillinin burada ne işi var mı 
diyor?

Demek ki Çivrilli, Çivril'i önemsemiyor başka 
illerden gelenler Çivril de bir yerlere geliyor. Her 
zaman derim. Çivril Büyük bir kasaba olma 
yolunda hızla ilerliyor.

Par�lerin bile birbirlerinden hiç farkı yok hep 
ben, ben, ben. Bu yüzden 6 yıl önce siyase� 
bırak�m hiçbir par�li değilim.

Annemin rahatsızlığı nedeniyle yaklaşık 1 aydır 
Afyonkarahisarda hastanedeyiz gündemi biraz 
geriden takip ediyorum.

Bu nedenle Okuyuculardan özür dilerim.

Esen Kalın…
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Yıllardır futbolun içinde yer alan ve futbolda 
başarılar elde eden Amber Selin 
Karaosmanoğlu, ilçe sporu adına önemli 
adım atarak Çivril'in ilk kadın futbol takımını 
kurdu.

'Futbol erkek oyunudur' tabularını yıkan ve 
Çivril'de ilk kadın futbol takımını kurarak 
kadınların her alanda olduğu gibi futbolda da 
önemli başarılara imza atacağını söyleyen 
Amber Selin Karaosmanoğlu, kadın 
futbolunun yerel düzeydeki gelişimine 
önemli bir katkı sunuyor.

5-17 YAŞ ARASI KIZ ÇOCUKLARINA 
KAYIT HER ZAMAN AÇIK

Amber Selin Karaosmanoğlu, Çivril Spor 
Kadın Futbol Kulübü kayıtları 5-17 yaş arası 
kız çocuklarına her zaman açık olduğunu ve 
kız çocuklarının her alanda yer alabileceğini 
ve ilçedeki ilk kadın futbol takımı ile 
başarılara imza atmayı hedefliyor.

Küçüklüğünden bu yana bir kız futbol 
takımında oynamak isteyen fakat Çivril'de 
böyle bir imkan olmadığı için mahalle 
aralarında ve okul takımlarında futbol 
oynayarak büyüyen Amber Selin 
Karaosmanoğlu, hedeflediği başarıya ulaştı.

BİR ÖĞRETMEN İNSANIN HAYATINI 
DEĞİŞTİREBİLİR

Karaosmanoğlu, futbola olan merakı ve 
ilçesine kurduğu spor kadın futbol takımı için 
büyük çaba sarf ettiğini belirterek şöyle 
konuştu: “Liseye kadar kendi imkanlarımla 
futbol oynadım. Denizli'de profesyonel kadın 
takımlarında oynamayı hedefliyordum. Bu 
sırada müzik öğretmenim Özgür 
Kayaoğlu'yla tanışma fırsatı yakaladım. 
Özgür Kayaoğlu Muğla'da sosyal sorumluluk 
projesi kapsamında dezavantajlı kız 
çocuklarına spor yaptırarak onları 
sosyalleştirme adına 3. Lig de oynamış 
Jetgiller Kadın Futbol Kulübünü kuran bir 
isimdi. Bu kızların içinden Beden Eğitimi 
Öğretmenleri, Antrenörler ve Hakemler 
çıkmıştı. Denizli'de profesyonel bir kadın 
futbol takımında oynamak için kadın futbol 
camiasında çevresi olan Özgür Hocamla 
iletişime geçtim. Bir öğretmen insanın 
hayatını değiştirebiliyormuş. Ben bugün 
hayatımın değiştiğini ve birçok kızın da 
hedeflediği spor futbol ile hayatının 
değişeceğine inanıyorum. Daha sonrasında 

Kadın A milli futbol takımına sürekli futbolcu 
yetiştiren ve Türkiye'nin kadın futbol 
fabrikası olarak bilinen Denizli Horozkent 
Kadın Futbol Takımı'yla iletişime geçen 
Özgür Hocam bu takıma girmesini sağladı.” 
İfadelerini kullandı.

KÜÇÜK AMBERLER YETİŞTİRMEK 
ADINA İLÇEDE İLK KADIN FUTBOL 
TAKIMINI KURDUM

Bir forvet olan Amber Selin 
Karaosmanoğlu'nun yeteneklerini gören 
Horozkent onu gelişimi için her türlü imkanı 
seferber ettiğini ve haftanın 5 günü 
Çivril'den Denizliye antrenmanlara ve 
maçlara giderek bu konuda iyice kendini 
geliştirdirdiğini söyleyen Karaosmanoğlu, 
“18 yaşıma geldiğimde Eskişehir Teknik 
Üniversitesi Spor Bilimleri Fakültesi Beden 
Eğitimi ve Spor Öğretmenliği bölümünü 
kazandım ve bu sene 4. Sınıfta 
okumaktaym. Futbola istekli küçük Amberleri 
yetiştirmek adına Çivril tarihinde bir ilk 
olarak kız futbol kulübü kurmaya karar 
verdim. Daha sonrasında şu anda 
Pamukkale Üniversitesi Spor Bilimleri 
Fakültesi Beden Eğitimi ve Spor 
Öğretmenliği bölümünde okuyan arkadaşm 
eski futbolcu Suat Bayram'la iletişime geçtim 

ve kulübe yeni yetenekler kazandırmak 
adına okul ve köylerde taramalara başladık 
”dedi.

İLÇEMİZDEN DESTEK BEKLİYORUZ

Takım için canla başla çalışan 
Karaosmanoğlu ve Bayram, Çivril spor 
kadın futbol takımının ayakta durması için 
her türlü ihtiyacı kendilerinin karşıladığını 
vurgulayarak; “Takımımızın her ihtiyacını 
kendi cebimizden harcıyoruz. Sponsorluk 
anlamında da desteğe ihtiyaç duyuyoruz. 
Eminiz ki ilçemizde en güzel başarılara imza 
atacağız. Antrenmanlar başladıktan bir süre 
sona bütün kız futbolculara lisans 
çıkartılarak Uşak ve Denizli'de ki 
profesyonel kız futbol takımlarıyla hazırlık 
maçlarına çıkmaya başladık. İlerleyen 
aylarda da U13-U15-U17 resmi alt yapı 
maçlarına çıktık. Tüm bu çalışmaları 1 sene 
içinde hızlıca sonuçlandırarak kulübün 
Kadınlar 3. Ligine katılım hakkı olduğu halde 
yeterli desteği bulamadığımız için katılım 
sağlayamadık. Kız çocuklarımızı kötü 
akışkanlıklardan uzak tutmak ve onları 
sporla hayata bağlamak adına bu 
çalışmalarını gönüllülük ilkesine göre 
yapıyoruz ve bu konuda Çivril halkından 
destek bekliyoruz.” // Nihat Kaplan 

Çivril Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesinin 
bünyesinde Baklan,Bekilli,Çal ilçelerindeki 
eğitim çalışanlarına eğitim hizmeti verecek 
olan ilk yardım eğitimi Kurs Merkezi Çivril 
Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi 
bünyesinde Denizli İl Milli Eğitim Müdür 
Yardımcısı Murat Gönüldenk, Çivril İlçe 
Müftüsü Muhammed Çörekçi, Milli Eğitim 

Müdürü Mehmet Gök ve Çivril İlçe Milli 
Eğitim Şube Müdürü Zeki Kerim'in 
katılımlarıyla açıldı.

Açılış programının ardından eğitim 
merkezi hakkında bilgi veren İlçe Milli 
Eğitim Müdürü Dr. Mehmet Gök açılan 
merkezin öğretmenler için büyük bir kolaylık 
sağladığına dikkat çekerek, “ilçede görev 
yapan öğretmen ve idareci arkadaşlar 
almak zorunda oldukları ilk yardım eğitimi 
için Denizli'ye gitmek zorunda aklıyordu. 
İlçemizde Denizli'deki ilk yardım merkezine 
bağlı bir ek sınıf olarak eğitim merkezi açtık. 
Açılan merkezde Çivril'deki öğretmen 
arkadaşlarımız ile birlikte Baklan Bekilli ve 
Çal ilçelerimizde görev yapan öğretmen 
arkadaşlarımız 15 günde bir Perşembe ve 
Cuma günleri 16 saatlik uygulamalı ve 
teorik İlk yardım eğitimi alacak. Eğitim 
sınıfımızın Çivril'e kazandırılmasında başta 
Çivril'de görev yapan öğretmen arkadaşlar 

olmak üzere Çal, baklan ve Bekilli'de görev 
yapan meslektaşlarımızın hizmetine 
sunulmasında emekleri bulunan İlçe Milli 
Eğitim Müdür yardımcımız Murat 
Gönüldenk olmak üzere herkese teşekkür 
ederim. Öğretmenlerimize, İlçemize ve 
Denizli'mize hayırlı olsun” dedi.

// Bülent Çakır

Köye ait iki tarlada yıllardır devam eden 
gelenekle ekim yaptıklarını belirten 
muhtar Mustafa Özdemir “köyümüzün 16 
ve 70 dekarlık iki tarlası var. Atalarımız bu 
tarlaları ekip okulun ve köyün diğer 
ihtiyaçlarında kullanıyorlardı. Bizde bu 
geleneği devam ettirerek ekim yapıyoruz” 
dedi. 

Köy hayatının ne büyük değerlerinden 
birinin imece olduğunun altını çizen 
muhtar Özdemir “biz köyle ilgili her işi 
imece usulü yaparız. Tarlamızın ekimini 
de başta gençler olmak üzere 
yaşlılarımızın denetim ve gözetiminde 
birlikte ekiyoruz. Önceden tarladan hasat 
edilen üründen elde edilen gelir okul ve 
cami için kullanılıyordu. Okulun bakımı 
eksikleri bu paradan gideriliyor, öğrenciler 
için yapılacak harcamalar ya da alınacak 
okul gereçleri alınıyordu. Köyümüzdeki 
okulun kapanmasıyla okul harcamaları 
olmuyor. Bizde köyün diğer ortak gider ve 

ihtiyaçlarında kullanıyoruz. Diğer 
tarlamızın geliri halen cami için kullanılır” 
dedi.

“Ürüne ihtiyar heyeti ve köy halkı 
karar verir”

Tarlalara ekilecek ürüne ve ekim 
dönemine ihtiyar heyeti ve köy halkının 
karar verdiğini belirten muhtar Mustafa 
Özdemir “ihtiyarlarımız tarlalara ne 
ekileceğine karar verir. Köy halkıda bir 
araya gelerek ekim zamanını kararlaştırır. 
İş planlaması yapılır herkesin görevi 
belirlenir. O gün müsait olanlar görev 
alanlar traktör ve araçları ile gelir ekimi 
yapar” dedi. Ekim ve hasadı iki grup 
halinde yaptıklarını belirten Mustafa 
Özdemir “bu ekim döneminde yaklaşık 50 
arkadaş görev aldı. Bu 50 kişiden bir 
kısmı ekimi yapılacak tarlayı sürdü, 
bazıları ekime hazırladı, ekim yapan bir 
ekip var. Hasadı da hep birlikte yapıyoruz. 

El birliği içinde işimizi bitiyoruz” dedi. 

Ekim ve hasat işinin imece yapılmasının 
birlik ve bağı kuvvetlendirdiğini belirten 
köy sakinlerinden Cengiz Yaman 
“atalarımızın bir mirası ve geleneği. 
Birlikte ekiyor birlikte hasat ediyoruz. Bu 
köy halkı arasındaki birlik ve bağı 
güçlendiriyor. Ekim yapılacağı zaman 
önce köy tarlasının ekiminin yapılmasını 
planlıyoruz sonra kendi tarlalarımızı 
ekiyoruz. Bu bizim için ekim döneminin 
başlangıcı oluyor. Köy tarlası ekildikten 
sonra herkes kendi işine bakıyor. Her yıl 
dönüşümlü olarak müsait olanlar gelir 
katılır. Kimse kimseye katıl demez, neden 
katılmadın da demez. Bu yıl gelemeyen 
gelecek yıl gelir ama mutlaka köyün 
tarlasının ekimine iştirak eder, 
gelemiyorsa ekim yapanların yemeğini 
hazırlar suyunu içeceğini ikram eder. 
Yamanların en büyük özelliği birlik ve 
beraberliğidir” dedi.

Tarlaların imece ekilmesinin geleneği 
yaşatması bakımından önemli olduğuna 

dikkat çeken Muhtar Mustafa Özdemir 
“birlikte ekerek hem maliyeti düşürüyor 
köyün gelirini arttırıyoruz, hem de 
aramızdaki bağı ve iletişimi 
kuvvetlendiriyoruz. Bizi biz yapan 
ananelerimiz gelenek ve göreneklerimiz. 
Bunları yaşatmamız gerek. Bugün tarla 
ekmeye gelen 10 - 15 yaşında çocuklar 
var onlar bunları görüyor. Yaşlıların 
gençlere verdiği nasihatleri dinliyor. Her 
sene çocuklar gelir hem ekim öğrenir hem 
yaşlıların deneyimlerini dinler. Tarla eken 
gençler o çocuklara önderlik eder, 
yaşlılardan öğrendiklerini onlara aktarır, 
öğretir” dedi. 

Yamanlar mahallesi Çerkes tarlası 
mevkiinde bulunan köy tarlasında yapılan 
imece ekime Çivril Belediye Başkan 
yardımcıları Sinan genç ve Mustafa Cem 
Kılınç da katılarak muhtar ve köylülerle bir 
araya geldi. Başkan yardımcıları imece 
geleneği ve köy hakkında muhtar ve köy 
ileri gelenlerinden bilgi aldı. 

// Serap Sofulu

Çivril Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesinin bünyesinde Çivril, Çal, Baklan 
ve Bekilli ilçesindeki öğretmenlere yönelik ilk yardım eğitimi düzenlendi

Şehirlerarası karayollarında yolcu ve eşya 
taşımasında kullanılan ticari araçlarda, kış 
koşullarına uygun güvenli sürüş için kış lastiği 
takılması zorunluluğu başladı. 1 Aralık'ta 
başlayacak uygulama ile yük ve yolcu 
taşımacılığı yapan tüm araçlar, 1 Aralık ile 1 
Nisan tarihleri arasında kış lastiği kullanmak 
zorunda. 

Kış lastikleri, soğuk hava koşullarında yol 
tutuşunu artırarak, sürücülerin ve yolcuların 
güvenliğini sağlıyor. Özellikle buzlanma ve kar 
yağışı gibi zorlu hava koşullarında trafik 
kazalarının önlenmesi için doğru lastik seçimi 
kritik bir öneme sahip. Uygulamanın 
amacının, kış aylarında kara yollarındaki trafik 
güvenliğini artırmak olduğu belirtilirken, araç 
sahiplerinin 1 Aralık itibariyle kış lastiği 
kullanımına geçmeleri gerektiği vurgulanıyor.  
Kış lastiği kullanmayan araçlar, trafik 
cezalarıyla karşı karşıya kalacak. Sürücüler, 
araçlarında kış lastiği kullanımını ihmal 
etmeyerek, hem trafik kazalarının 
önlenmesine katkı sağlayacak hem de yasal 
yükümlülüklerini yerine getirmiş olacaklar.

1 Aralık'ta başlayan uygulama ile yük ve 
yolcu taşımacılığı yapan tüm araçlar, 1 Aralık 
ile 1 Nisan tarihleri arasında kış lastiği 
kullanmak zorunda olacak.

Zorunlu kış lastiği uygulamasının 
başlayacağını hatırlatan Çivril İlçe Emniyet 
Müdürlüğü Trafik Şube Amirliği sürücülerin 
gerekli değişimleri yapması gerektiğini 

belirterek “Değerli sürücülerimiz aracınızı kış 
şartlarına hazırlayın! Belirtilen tarihlerde 
zorunlu kış lastiği uygulamasına dikkat edin. 
Kış lastiğinizi mutlaka takın; unutmayın doğru 
lastik seçimi sizi yola ve hayata bağlar. 
Kendimizin, yolcularımızın ve trafikteki diğer 
sürücülerin güvenliği için hem ticari hem de 
özel araçlarımıza, güvenli sürüş ve en 
önemlisi de telafisi olmayan kazalara 
sebebiyet vermemek adına kış lastiklerimizi 
mutlaka takalım! Dikkatli ve kurallara uyarak 
gerçekleştireceğimiz yolculuğun kendimiz ve 
sevdiklerimiz dışında trafikteki tüm bireylerin 
güvenliği için hayati önem taşıdığını 
unutmayalım” ifadelerine yer verdi.

// Nihat Kaplan 

ÇİVRİL'DE, ÖĞRETMEN İLKYARDIM EĞİTİMİ MERKEZİ AÇILDI

Çivril Kaymakamı Hasan Akbulut 
başkanlığında muhtarlar toplantısı yapıldı. 
Toplantıya Çivril Belediye Başkanı Semih 
Dere ve Cumhuriyet Başsavcısı Abdullah 
Furkan Sünbül, Emniyet Müdürü Asım 
Kayacı, İlçe Jandarma Komutanı jandarma 
Teğmen Ali Çolak, İlçe Milli Eğitim Müdürü 
Dr. Mehmet Gök, İlçe Müftüsü Muhammed 
Çörekçi, Çivril Ziraat Odası Başkanı 
Mehmet Özkul, Çivril Muhtarlar Derneği 
başkanı Sadettin Özel ile muhtarlar ile bazı 
daire amirleri katıldı. 

Toplantının açılış konuşmasını yapan 
Kaymakam Hasan Akbulut muhtarlarla 
düzenli aralıklarla bir araya geldiklerini 
belirterek muhtarların istek ve önerilerini 
direk olarak almanın önemine vurgu yaptı. 
Kaymakam hasan Akbulut'un ardından kısa 
bir konuşma yapan Çivril Belediye başkanı 
Semih Dere'de seçilmişler olarak ilk ve en 
önemli görevlerinin Çivril'e hizmet etmek 
olduğunu belirtti. Başkan Dere 

konuşmasında “sizlere her zaman kapımız 
açık. Sizlerle birlikte Çivril ve 
mahallelerimize hizmet etmek için seçildik. 
Görev süremiz içinde birlikte ve uyum içinde 
Çivril'imize değerli ve önemli eser ve 
hizmetler kazandıracağız” dedi.  

Toplantıda konuşan Çivril muhtarlar 
derneği başkanı Sadettin Özel'de 
kahvaltının düzenlenmesi ve organize 
edilmesinde emeği geçenlere teşekkür 
ederek muhtarlar adına kaymakam ve 
Belediye Başkanına teşekkür etti.

Köylerdeki yatırımlar, altyapı çalışmaları ve 
projeler değerlendirip, güvenlik çalışmaları 
gibi konuların görüşüldüğü toplantıda 
Kaymakam ve Belediye Başkanının 
ardından söz alan muhtarlar toplantı için 
kaymakam ve belediye başkanına teşekkür 
etti.

Kasım Ayı Muhtarlar toplantısı, hatıra 
fotoğrafının çekilmesinin ardından sona 
erdi. // Serap Sofulu 

MUHTARLAR KAHVALTIDA BİR ARAYA GELDİ
Mutad aralıklarla bir araya gelen muhtarlar, kahvaltıda bir araya geldi. 
Kahvaltı Çivril Işıklı Millet Bahçesi Beltaş Sosyal tesislerinde yapıldı

YETKİLİLER UYARDI ZORUNLU KIŞ
LASTİĞİ UYGULAMASI BAŞLADI 
Kış mevsiminin gelmesiyle ticari araçlar başta olmak üzere yolcu 
ve yük taşıyan araçların kış lastiği takma zorunluluğu başladı

BİR ARAYA GELDİLER KÖY TARLASINI İMECE USULÜ EKTİLER
Çivril'in Yamanlar mahallesinde yaşayanlar muhtar Mustafa Özdemir öncülüğünde köye ait tarlada el birliği ile ekim yaptı

ÇİVRİL SPOR TARİHİNDE BİR İLK
ÇİVRİL SPOR KADIN FUTBOL TAKIMI BAŞARILARA İMZA ATACAK
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1-KAMULAŞTIRMA İŞLEMİNİN İPTALİ DAVALARI

Kamulaş�rma (is�mlak), devle�n (idarenin) 
kamu yararının gerek�ği hallerde, özel mülkiye�e 
bulunan taşınmazın tamamını ya da bir kısmını 
taşınmaz sahibinin rızası dışında sa�n almasıdır.

 Kamulaş�rma işlemini yapan idare, bedelini 
peşin ödemek şar�yla gerçek ve özel hukuk tüzel 
kişilerine ait bulunan taşınmaz mallarda hak sahibi 
olur.

TAPUDA TAŞINMAZ ÜZERİNDE KAMULAŞTIRMA 
ŞERHİ OLMASI NE ANLAMA GELİR?

İdare kamulaş�rma kararı verdikten sonra, 
kamulaş�rma yapılacak taşınmazın tapu siciline 
şerh verilmesini tapu müdürlüğüne bildirir. 

Taşınmazınızda kamulaş�rma şerhi bulunması, 
taşınmazınızın kamulaş�rılacağını gösterir.

KAMULAŞTIRMA KARARINI İPTAL ETTİREBİLİR 
MİYİM?Kamulaş�rma işlemi bir “idari işlem” 
niteliğindedir. Anayasanın 125. Maddesine göre, 
idarenin her türlü eylem ve işlemlerine karşı yargı 
yolu açık�r.

Dolayısıyla kamulaş�rma işleminin iptali için de 
yargı yolu açık olup, bu işlemlere karşı dava 
açılabilmektedir.

İDARE KAMULAŞTIRMA BEDELİNİ NASIL 
BELİRLER VE BELİRLENEN TUTARI KABUL ETMEK 
ZORUNDA MIYIM?

İdarenin oluşturduğu kıymet takdir komisyonu 
kamulaş�rılacak taşınmazın niteliklerine göre bir 
kıymet takdir eder.

Yine idare tara�ndan oluşturulan uzlaşma 
komisyonu tara�ndan kamulaş�rılacak taşınmazın 
sahibi davet edilerek kendisine takdir edilen 
tutardan düşük bir tutar önerilir.

Uzlaşma komisyonunun, kıymet takdir 
komisyonunun belirlediği tutardan fazlasını teklif 
etmesi mümkün değildir. Taşınmazı 
kamulaş�rılacak kişi bu tutarı kabul etmek zorunda 
değildir.

İDARE TARAFINDAN ÖNERİLEN TUTAR KABUL 
EDİLİRSE NE OLUR?

Malik, idare ile anlaşırsa; idare tara�ndan, 
anlaşma tutanağının imzalandığı tarihten i�baren 
45 gün içerisinde tutanakta belir�len bedel hazır 
edilir.

Anlaşma tutanağı idare tara�ndan tapuya 
bildirildiğinde kamulaş�rılan taşınmaz idare adına 
tescil edilir.

Tescil işlemi ile birlikte taşınmaz boşal�lır. Bu 
işlemden sonra taşınmaz sahibinden kamulaş�rma 
yolu ile alınmış sayılır ve bu aşamadan sonra malik 
kamulaş�rma işlemine de, kamulaş�rma bedeline 
de i�raz edemez.

2 - KAMULAŞTIRMA BEDELİNİN TESPİTİ VE 
TESCİL DAVALARI

İdare topladığı bilgi ve belgelerle, kıymet takdiri 
komisyonu aracılığıyla yap�rmış olduğu bedel 
tespi� tutanağını ve bu husustaki diğer bilgi ve 
belgeleri bir dilekçeye ekleyerek, taşınmaz malın 
bulunduğu yer asliye hukuk mahkemesinde 
“kamulaş�rma bedelinin tespi� ve tescil” davasını 
açar.

Davayı idare açar. Bu davada taşınmaz maliki 
tara�ndan herhangi bir masraf yapılmaz.

Açılacak olan kamulaş�rma bedelinin tespi� ve 
tescil davasında, taşınmaz sahibi tara�ndan teklifi 
reddedilen idarenin talebi,  kamulaş�rma  işlemine 
konu taşınmazın bedelinin mahkemece tespit 
edilmesi ve bu bedelin ödenmesi sonucunda, 
taşınmazın idare adına tescil edilmesi üzerinedir.

 Yerel mahkemedeki dava süreci sonuçlanana 
kadar, malik taşınmazını kullanmaya devam eder.

Kamulaş�rma davalarında mahkeme tara�ndan 
gayrimenkulü değerlemeye yetkin kişilerden 
oluşan bir bilirkişi heye� oluşturulur.

Hakimin başkanlığında bilirkişi heye� 
kamulaş�rmaya konu taşınmazda keşif yapar. Bu 
keşi�e hakim ve bilirkişiler taşınmazı, taşınmazın 
konumunu, durumunu bizzat görür ve incelerler.

KAMULAŞTIRMA BEDELİNİ YÜKSELTMEK İÇİN NE 
YAPILMALIDIR?

Mahkeme aşamasında bilirkişiler tara�ndan 
yapılan değerlendirilmelerde, emsaller çok 
önemlidir.

Emsal; dava tarihinden önce sa�şı gerçekleşmiş, 
özel amaçlı olmayan, dava konusu taşınmaza nitelik 
olarak benzeyen ve yakın konumda bulunan sa�ş 
sözleşmeleridir.

Emsal, özellikle arsaların kamulaş�rılmasındaki 
bedel tespi�nde anahtar rol oynar. Ödeyeceği 
tutarı yükseltmek istemeyen davacı mahkemeye 
idarece çeşitli emsaller sunulur, bu emsaller 
genellikle düşük değerlidir.

Davalı olan taşınmaz sahibinin de iyi bir emsal 
çalışması yapması ve ak�f bir şekilde sürece dahil 
olması, bilirkişiler ve mahkemenin hakkaniyetli bir 
ne�ceye ulaşmasında etkili olacak�r.

Av.Melih Nebi YAVUZ
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Saha çalışmalarını devam ettiren 
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Çivril İlçe 
Örgütü mahalle temsilcileri ile bir araya geldi. 
Çivril belediyesi Tren yolu Toplantı salonunda 
düzenlenen buluşmaya, Çivril Belediye 
Başkanı Semih Dere ve belediye başkan 
yardımcıları Sinan Genç, Mustafa Cem Kılınç 
ile belediye meclis üyeleri de katıldı.

Saygı duruşu ve İstiklal Marşının 
okunmasıyla başlayan toplantıda ülke, 
Denizli ve Çivril gündemine dair konular 
hakkında görüş alışverişinde bulunuldu. 
Belediye Başkanı Semih Dere toplantıda 
yaptığı konuşmada Çivril Belediyesi 
tarafından yapımı devam eden çalışma ve 
projeler hakkında CHP Mahalle temsilcilerine 

bilgi vererek mahalle temsilcilerinin soru ve 
taleplerine cevap verdi. 

“Partimizi iktidar yapıncaya kadar var 
gücümüzle çalışacağız”

Belediye Başkanı Semih Dere toplantının 
açılış konuşmasında Türkiye'nin CHP 
iktidarına ihtiyacı olduğunu vurgulayarak 
“Yarın seçim varmış gibi gece gündüz 
çalışacağız. Türkiye'nin istikrarı için seçime 
ihtiyaç var. Vatandaşın sıkıntısını gidermek, 
vatandaşın geçimini sağlamak için seçime 
ihtiyaç var. Türkiye'nin yıllarca çözülmeyen 
sorunları var. Artık Türkiye'nin CHP iktidarına 
ihtiyacı var. Bunun için de iktidara giden bu 
yolda hep beraberiz” diye konuştu.

Başkan Dere konuşmasında “Birlik ve 
beraberlik içinde, ülkemizin aydınlık 
yarınlarını inşa etme kararlılığıyla çalışmaya 
devam ediyoruz.Güçlü dayanışma ve ortak 
hedeflerle, iktidar yolculuğumuzu hep birlikte 
sürdüreceğiz. Türkiye'nin hak ettiği adalet, 
demokrasi ve refahı sağlamak için 
durmadan, yorulmadan mücadeleye devam 
edeceğiz. Bu yürüyüşte ne büyük 
destekçimiz sizlersiniz. Mahalle temsilcisi 
olarak sizler halkın sesi olarak ihtiyaç ve 
isteklere köprü olacaksınız” ifadelerine yer 
verdi. 

“Örgütlenmenin temel Taşı Mahalle 
temsilcileri”

Toplantıda konuşan CHP İlçe Başkanı 
Bedri Ataş'ta konuşmasında mahalle 
temsilcilerinin önemine vurgu yaparak 
“Örgütlenmenin temel taşı sizlersiniz. 

Kıymetli yol arkadaşlarım, sıkıntıları ve 
eksiklikleri birlikte gidererek el ele vereceğiz. 
31 Mart yerel seçimlerinde sizlerin üstün 
gayreti ve halkın desteği ile Denizli 
Büyükşehir Belediyesi başta olmak üzere 
Denizli'de 14 ilçede seçimi kazandık. Birlikte, 
beraberce aldık. Hepimizin geleceği için 
mahalle temsilcilerimize yeniden büyük 
görev düşüyor. Vatandaşlarımızın derdine 
ortak olmak için sizlerden gelen bilgilere 
ihtiyacımız var. Örgütlenmemizin temel 
taşları sizlersiniz. Bu sebeple bu toplantıda 
konuşarak, görüşerek belirleyeceğimiz yol 
haritası iktidar yürüyüşümüzün rotasını 
oluşturacak” dedi. 

Açılış konuşmalarının ardından mahalle 
temsilcileri, sorumlu oldukları bölgelerdeki 
talepleri ve örgütlenme ile ilgili görüşlerini 
aktarmasının ardından sona erdi. // Serap 
Sofulu 

Kadir Kameroğlu'nu anma programı İlçe 
mezarlığında bulunan kabri başında sabah 
saatlerinde düzenlenen program ile başladı. 
İlçe Müftüsü Muhammed Çörekçinin yaptığı 
dua ve Kadir Kameroğlu'nun hayatından 

kesit ve anıların anlatıldığı programda 
öğrenci ve öğretmenler de Kadir 
Kameroğlu'nun mezarının başında dua etti. 
mezarlıktaki programda konuşan 
Kaymakam Hasan Akbulut Kadir 
Kameroğlu'nun Çivril'e kazandırdığı eserler 
ile Çivril'in kalbinde yer edindiğini belirterek 
Kadir Kameroğlu'nu minnet ve şükranla 
andıklarını ifade etti.

Mezarlıktaki programa katılan 
AlaaddinKameroğlu'da anma programına 
katılanlara teşekkür ederek “babam hayatını 

Çivril'e adadı ve Çivril için gece gündüz 
çaba harcadı. Kameroğlu ailesi olarak 
Çivril'imize hizmet etmeye, babamızın 
izinden yürümeye devam etmeye 
çalışıyoruz. Bugün babamın vefat 
yıldönümü için buradayız onlraca öğrenci 
mezarı başında dua ederken belik de 
binlercesi okulunda evinde ve işyerinde 
Kadir Kameroğlu için dua ediyor. Herkese 
teşekkür ederim” dedi.

İlçe mezarlığındaki anma programının 
ardından Kadir Kameroğlu ilkokulunda 
Kadir Kameroğlu veÇivrillihayırseverler 
adına lokma hayrı yapıldı. Kaymakam 
Hasan Akbulut Belediye Başkanı Semih 
Dere'ninde katıldığı lokma hayrında protokol 
üyeleri bir süre öğrencilerle sohbet ederek 
öğrencilere lokma ikram etti.

Program okul bahçesinde hayırseverler ve 
Kadir Kameroğlu için yapılan duanın 
ardından sona erdi. 

Kadir Kameroğlu'nun vefatı nedeniyle 
düzenlenen anma programına Kaymakam 
Hasan Akbulut, belediye Başkanı Semih 
Dere, Cumhuriyet Başsavcısı Abdullah 
Furkan Sünbül, İlçe Milli Eğitim Müdürü Dr. 
Mehmet Gök, İlçe Emniyet Müdürü Asım 
Kayacı, İlçe Jandarma Komutanı jandarma 
Teğmen Ali Çolak, İlçe Müftüsü Muhammed 
Çörekçi, Alaaddin Kameroğlu başta olmak 
üzere Kameroğlu ailesinin üyeleri, farklı 
okullardan öğrenciler ile okul müdürleri ve 
öğretmenler ile STK temsilcileri ve 
vatandaşlar katıldı.// Bülent Çakır

Çivril'e kazandırdığı sayısız eser ve 
değerlerler Çivrillilerin gönlüne taht kuran 
hayırsever iş insanı Kameroğlu ölümünün 
sekizinci yılında düzenlenen anma 
programları ile anıldı. Anma programlarına 
Kameroğlu ailesinin üyeleri ile çok sayıda 
öğrenci ve öğretmen de katıldı.

CHP İlçe Başkanı Bedri Ataş ve Belediye Başkanı Semih 
Dere CHP mahalle temsilcileri ile bir araya geldi

Çivril'in yetiştirdiği hayırsever iş insanı 'Altın Dede' Kadir Kameroğlu, vefat 
yıldönümünde mezarı ve adını taşıyan okulda düzenlenen programlar ile anıldı

Seçim ve dernek 
hakkında 
açıklamalarda 
bulunan Muhtarlar 
Derneği başkanı ve 
İğdir Mahalle 
muhtarı Sadettin 
Özel seçim 
sonunda 
kazananın Çivril 
olacağını belirterek 
“Birlik ve 
beraberliğimizi 
bozmadan 3 yıldır 
yaptığımız görevi 
yine birlik ve 
beraberliğimizi 
bozmadan 
yürüteceğiz. Seçim 
sonunda kazanan 
kaybeden 
olmayacak. Bu 
seçimde Çivril 
kazanacak. Çivril'e 
yakışır, muhtar sorumluluğuna yakışır bir seçim olacak bu vesile ile 
muhtarlar derneği üyesi muhtar arkadaşlarıma teşekkür ediyorum” 
dedi. // Ebru Atar

2021 yılından 
bugüne kadar 

dernek başkanlığını yürüten İğdir Mahalle muhtarı Sadettin Özel ve 
Kocayaka Mahalle Muhtarı Hasan Koç'un aday olduğu Muhtarlar 
Derneği genel kurula gidiyor. 77 mahalle muhtarının üye olduğu 
dernek genel kurulunun Kaymakamlık Toplantı salonunda yapılacağı 
bildirildi. 

Çivril'de görev 
yapan 
muhtarların 
2015 yılında 
kurduğu Çivril 
Muhtarlar 
Derneği, 5 Aralık 
2024 tarihinde 
seçimli olağan 
Genel Kurul 
yapacak. Genel 
Kurulda dernek 
başkanlığı 
seçimi de 
yapılacak. 3 yıl 
süre ile görev 
yapacak dernek 
başkanlığı için 
iki isim 
yarışacak. 

Çivrilli muhtarları çatı altısında toplayan Çivril Muhtarlar 
Derneği seçimli olağan genel kurula hazırlanıyor

Uğurlama programı Çarşı Camiinde 
düzenlenen program ile sona erdi. // 
Mehtap Kayaoğlu

Müftü Muhammed Çörekçi yaptığı kısa 
konuşmada, "Üç ayların 
arefesindeyaklaşık 70 umrecimizi kutsal 
topraklara deneyimli ve tecrübeli din 
görevlilerimize uğurlamanın heyecanını 

yaşıyoruz. Camilerimizde verdiğimiz 
uygulamalı Umre seminerleri sayesinde 
gideceğiniz mübarek beldelerde 
yabancılık çekmeyecek ve ibadetlerinizi 
rahatlıkla yapacaksınız. Sizlerden o 
mübarek beldelerde, duaların kabul 
olduğu topraklarda mazlum Filistin için, 
şehitlerimiz için, İslam alemi için dua 
istiyoruz. Allah yolculuğunuzu hayırlı 
eylesin ibadetlerinizi kabul etsin” dedi.

Yeni camide düzenlenen uğurlama 
Kur'an-ı Kerim tilavetiyle başladı. 
Program okunan ilahi, getirilen 
tekbir,salavat ve telbiyelerle devam etti. 
Programda İlçe Müftüsü Muhammed 
Çörekçi umreye gideceklere kısa bilgiler 
verdi.  

Diyanet İşleri Başkanlığı organizasyonu 
ile umre ibadetini yerine getirmek üzere 
Çivril'den yola çıkan kafile için dua ve 

uğurlama töreni tertip edildi. Yeni camide 
ilçe müftüsünün yaptığı duanın ardından 
umreciler Çarşı Camii önünde otobüslerle 

kutsal topraklara doğru yola çıktı.

Diyanet İşleri Başkanlığı organizasyonu ile umre ibadetini yerine getirmek 
üzere Çivril'den yola çıkan 70 kişilik umreci kafilesi dualarla uğurlandı

KADİR KAMEROĞLU MEZARI
BAŞINDA DUALARLA ANILDI

ÇİVRİL MUHTARLAR DERNEĞİ SEÇİME GİDİYOR

CHP İLÇE ÖRGÜTÜ MAHALLE
TEMSİLCİLERİ İLE BİR ARAYA GELDİ

ÇİVRİLLİ UMRECİLER KUTSAL TOPRAKLARA UĞURLANIYOR
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1-KAMULAŞTIRMA İŞLEMİNİN İPTALİ DAVALARI

Kamulaş�rma (is�mlak), devle�n (idarenin) 
kamu yararının gerek�ği hallerde, özel mülkiye�e 
bulunan taşınmazın tamamını ya da bir kısmını 
taşınmaz sahibinin rızası dışında sa�n almasıdır.

 Kamulaş�rma işlemini yapan idare, bedelini 
peşin ödemek şar�yla gerçek ve özel hukuk tüzel 
kişilerine ait bulunan taşınmaz mallarda hak sahibi 
olur.

TAPUDA TAŞINMAZ ÜZERİNDE KAMULAŞTIRMA 
ŞERHİ OLMASI NE ANLAMA GELİR?

İdare kamulaş�rma kararı verdikten sonra, 
kamulaş�rma yapılacak taşınmazın tapu siciline 
şerh verilmesini tapu müdürlüğüne bildirir. 

Taşınmazınızda kamulaş�rma şerhi bulunması, 
taşınmazınızın kamulaş�rılacağını gösterir.

KAMULAŞTIRMA KARARINI İPTAL ETTİREBİLİR 
MİYİM?Kamulaş�rma işlemi bir “idari işlem” 
niteliğindedir. Anayasanın 125. Maddesine göre, 
idarenin her türlü eylem ve işlemlerine karşı yargı 
yolu açık�r.

Dolayısıyla kamulaş�rma işleminin iptali için de 
yargı yolu açık olup, bu işlemlere karşı dava 
açılabilmektedir.

İDARE KAMULAŞTIRMA BEDELİNİ NASIL 
BELİRLER VE BELİRLENEN TUTARI KABUL ETMEK 
ZORUNDA MIYIM?

İdarenin oluşturduğu kıymet takdir komisyonu 
kamulaş�rılacak taşınmazın niteliklerine göre bir 
kıymet takdir eder.

Yine idare tara�ndan oluşturulan uzlaşma 
komisyonu tara�ndan kamulaş�rılacak taşınmazın 
sahibi davet edilerek kendisine takdir edilen 
tutardan düşük bir tutar önerilir.

Uzlaşma komisyonunun, kıymet takdir 
komisyonunun belirlediği tutardan fazlasını teklif 
etmesi mümkün değildir. Taşınmazı 
kamulaş�rılacak kişi bu tutarı kabul etmek zorunda 
değildir.

İDARE TARAFINDAN ÖNERİLEN TUTAR KABUL 
EDİLİRSE NE OLUR?

Malik, idare ile anlaşırsa; idare tara�ndan, 
anlaşma tutanağının imzalandığı tarihten i�baren 
45 gün içerisinde tutanakta belir�len bedel hazır 
edilir.

Anlaşma tutanağı idare tara�ndan tapuya 
bildirildiğinde kamulaş�rılan taşınmaz idare adına 
tescil edilir.

Tescil işlemi ile birlikte taşınmaz boşal�lır. Bu 
işlemden sonra taşınmaz sahibinden kamulaş�rma 
yolu ile alınmış sayılır ve bu aşamadan sonra malik 
kamulaş�rma işlemine de, kamulaş�rma bedeline 
de i�raz edemez.

2 - KAMULAŞTIRMA BEDELİNİN TESPİTİ VE 
TESCİL DAVALARI

İdare topladığı bilgi ve belgelerle, kıymet takdiri 
komisyonu aracılığıyla yap�rmış olduğu bedel 
tespi� tutanağını ve bu husustaki diğer bilgi ve 
belgeleri bir dilekçeye ekleyerek, taşınmaz malın 
bulunduğu yer asliye hukuk mahkemesinde 
“kamulaş�rma bedelinin tespi� ve tescil” davasını 
açar.

Davayı idare açar. Bu davada taşınmaz maliki 
tara�ndan herhangi bir masraf yapılmaz.

Açılacak olan kamulaş�rma bedelinin tespi� ve 
tescil davasında, taşınmaz sahibi tara�ndan teklifi 
reddedilen idarenin talebi,  kamulaş�rma  işlemine 
konu taşınmazın bedelinin mahkemece tespit 
edilmesi ve bu bedelin ödenmesi sonucunda, 
taşınmazın idare adına tescil edilmesi üzerinedir.

 Yerel mahkemedeki dava süreci sonuçlanana 
kadar, malik taşınmazını kullanmaya devam eder.

Kamulaş�rma davalarında mahkeme tara�ndan 
gayrimenkulü değerlemeye yetkin kişilerden 
oluşan bir bilirkişi heye� oluşturulur.

Hakimin başkanlığında bilirkişi heye� 
kamulaş�rmaya konu taşınmazda keşif yapar. Bu 
keşi�e hakim ve bilirkişiler taşınmazı, taşınmazın 
konumunu, durumunu bizzat görür ve incelerler.

KAMULAŞTIRMA BEDELİNİ YÜKSELTMEK İÇİN NE 
YAPILMALIDIR?

Mahkeme aşamasında bilirkişiler tara�ndan 
yapılan değerlendirilmelerde, emsaller çok 
önemlidir.

Emsal; dava tarihinden önce sa�şı gerçekleşmiş, 
özel amaçlı olmayan, dava konusu taşınmaza nitelik 
olarak benzeyen ve yakın konumda bulunan sa�ş 
sözleşmeleridir.

Emsal, özellikle arsaların kamulaş�rılmasındaki 
bedel tespi�nde anahtar rol oynar. Ödeyeceği 
tutarı yükseltmek istemeyen davacı mahkemeye 
idarece çeşitli emsaller sunulur, bu emsaller 
genellikle düşük değerlidir.

Davalı olan taşınmaz sahibinin de iyi bir emsal 
çalışması yapması ve ak�f bir şekilde sürece dahil 
olması, bilirkişiler ve mahkemenin hakkaniyetli bir 
ne�ceye ulaşmasında etkili olacak�r.

Av.Melih Nebi YAVUZ
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Saha çalışmalarını devam ettiren 
Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Çivril İlçe 
Örgütü mahalle temsilcileri ile bir araya geldi. 
Çivril belediyesi Tren yolu Toplantı salonunda 
düzenlenen buluşmaya, Çivril Belediye 
Başkanı Semih Dere ve belediye başkan 
yardımcıları Sinan Genç, Mustafa Cem Kılınç 
ile belediye meclis üyeleri de katıldı.

Saygı duruşu ve İstiklal Marşının 
okunmasıyla başlayan toplantıda ülke, 
Denizli ve Çivril gündemine dair konular 
hakkında görüş alışverişinde bulunuldu. 
Belediye Başkanı Semih Dere toplantıda 
yaptığı konuşmada Çivril Belediyesi 
tarafından yapımı devam eden çalışma ve 
projeler hakkında CHP Mahalle temsilcilerine 

bilgi vererek mahalle temsilcilerinin soru ve 
taleplerine cevap verdi. 

“Partimizi iktidar yapıncaya kadar var 
gücümüzle çalışacağız”

Belediye Başkanı Semih Dere toplantının 
açılış konuşmasında Türkiye'nin CHP 
iktidarına ihtiyacı olduğunu vurgulayarak 
“Yarın seçim varmış gibi gece gündüz 
çalışacağız. Türkiye'nin istikrarı için seçime 
ihtiyaç var. Vatandaşın sıkıntısını gidermek, 
vatandaşın geçimini sağlamak için seçime 
ihtiyaç var. Türkiye'nin yıllarca çözülmeyen 
sorunları var. Artık Türkiye'nin CHP iktidarına 
ihtiyacı var. Bunun için de iktidara giden bu 
yolda hep beraberiz” diye konuştu.

Başkan Dere konuşmasında “Birlik ve 
beraberlik içinde, ülkemizin aydınlık 
yarınlarını inşa etme kararlılığıyla çalışmaya 
devam ediyoruz.Güçlü dayanışma ve ortak 
hedeflerle, iktidar yolculuğumuzu hep birlikte 
sürdüreceğiz. Türkiye'nin hak ettiği adalet, 
demokrasi ve refahı sağlamak için 
durmadan, yorulmadan mücadeleye devam 
edeceğiz. Bu yürüyüşte ne büyük 
destekçimiz sizlersiniz. Mahalle temsilcisi 
olarak sizler halkın sesi olarak ihtiyaç ve 
isteklere köprü olacaksınız” ifadelerine yer 
verdi. 

“Örgütlenmenin temel Taşı Mahalle 
temsilcileri”

Toplantıda konuşan CHP İlçe Başkanı 
Bedri Ataş'ta konuşmasında mahalle 
temsilcilerinin önemine vurgu yaparak 
“Örgütlenmenin temel taşı sizlersiniz. 

Kıymetli yol arkadaşlarım, sıkıntıları ve 
eksiklikleri birlikte gidererek el ele vereceğiz. 
31 Mart yerel seçimlerinde sizlerin üstün 
gayreti ve halkın desteği ile Denizli 
Büyükşehir Belediyesi başta olmak üzere 
Denizli'de 14 ilçede seçimi kazandık. Birlikte, 
beraberce aldık. Hepimizin geleceği için 
mahalle temsilcilerimize yeniden büyük 
görev düşüyor. Vatandaşlarımızın derdine 
ortak olmak için sizlerden gelen bilgilere 
ihtiyacımız var. Örgütlenmemizin temel 
taşları sizlersiniz. Bu sebeple bu toplantıda 
konuşarak, görüşerek belirleyeceğimiz yol 
haritası iktidar yürüyüşümüzün rotasını 
oluşturacak” dedi. 

Açılış konuşmalarının ardından mahalle 
temsilcileri, sorumlu oldukları bölgelerdeki 
talepleri ve örgütlenme ile ilgili görüşlerini 
aktarmasının ardından sona erdi. // Serap 
Sofulu 

Kadir Kameroğlu'nu anma programı İlçe 
mezarlığında bulunan kabri başında sabah 
saatlerinde düzenlenen program ile başladı. 
İlçe Müftüsü Muhammed Çörekçinin yaptığı 
dua ve Kadir Kameroğlu'nun hayatından 

kesit ve anıların anlatıldığı programda 
öğrenci ve öğretmenler de Kadir 
Kameroğlu'nun mezarının başında dua etti. 
mezarlıktaki programda konuşan 
Kaymakam Hasan Akbulut Kadir 
Kameroğlu'nun Çivril'e kazandırdığı eserler 
ile Çivril'in kalbinde yer edindiğini belirterek 
Kadir Kameroğlu'nu minnet ve şükranla 
andıklarını ifade etti.

Mezarlıktaki programa katılan 
AlaaddinKameroğlu'da anma programına 
katılanlara teşekkür ederek “babam hayatını 

Çivril'e adadı ve Çivril için gece gündüz 
çaba harcadı. Kameroğlu ailesi olarak 
Çivril'imize hizmet etmeye, babamızın 
izinden yürümeye devam etmeye 
çalışıyoruz. Bugün babamın vefat 
yıldönümü için buradayız onlraca öğrenci 
mezarı başında dua ederken belik de 
binlercesi okulunda evinde ve işyerinde 
Kadir Kameroğlu için dua ediyor. Herkese 
teşekkür ederim” dedi.

İlçe mezarlığındaki anma programının 
ardından Kadir Kameroğlu ilkokulunda 
Kadir Kameroğlu veÇivrillihayırseverler 
adına lokma hayrı yapıldı. Kaymakam 
Hasan Akbulut Belediye Başkanı Semih 
Dere'ninde katıldığı lokma hayrında protokol 
üyeleri bir süre öğrencilerle sohbet ederek 
öğrencilere lokma ikram etti.

Program okul bahçesinde hayırseverler ve 
Kadir Kameroğlu için yapılan duanın 
ardından sona erdi. 

Kadir Kameroğlu'nun vefatı nedeniyle 
düzenlenen anma programına Kaymakam 
Hasan Akbulut, belediye Başkanı Semih 
Dere, Cumhuriyet Başsavcısı Abdullah 
Furkan Sünbül, İlçe Milli Eğitim Müdürü Dr. 
Mehmet Gök, İlçe Emniyet Müdürü Asım 
Kayacı, İlçe Jandarma Komutanı jandarma 
Teğmen Ali Çolak, İlçe Müftüsü Muhammed 
Çörekçi, Alaaddin Kameroğlu başta olmak 
üzere Kameroğlu ailesinin üyeleri, farklı 
okullardan öğrenciler ile okul müdürleri ve 
öğretmenler ile STK temsilcileri ve 
vatandaşlar katıldı.// Bülent Çakır

Çivril'e kazandırdığı sayısız eser ve 
değerlerler Çivrillilerin gönlüne taht kuran 
hayırsever iş insanı Kameroğlu ölümünün 
sekizinci yılında düzenlenen anma 
programları ile anıldı. Anma programlarına 
Kameroğlu ailesinin üyeleri ile çok sayıda 
öğrenci ve öğretmen de katıldı.

CHP İlçe Başkanı Bedri Ataş ve Belediye Başkanı Semih 
Dere CHP mahalle temsilcileri ile bir araya geldi

Çivril'in yetiştirdiği hayırsever iş insanı 'Altın Dede' Kadir Kameroğlu, vefat 
yıldönümünde mezarı ve adını taşıyan okulda düzenlenen programlar ile anıldı

Seçim ve dernek 
hakkında 
açıklamalarda 
bulunan Muhtarlar 
Derneği başkanı ve 
İğdir Mahalle 
muhtarı Sadettin 
Özel seçim 
sonunda 
kazananın Çivril 
olacağını belirterek 
“Birlik ve 
beraberliğimizi 
bozmadan 3 yıldır 
yaptığımız görevi 
yine birlik ve 
beraberliğimizi 
bozmadan 
yürüteceğiz. Seçim 
sonunda kazanan 
kaybeden 
olmayacak. Bu 
seçimde Çivril 
kazanacak. Çivril'e 
yakışır, muhtar sorumluluğuna yakışır bir seçim olacak bu vesile ile 
muhtarlar derneği üyesi muhtar arkadaşlarıma teşekkür ediyorum” 
dedi. // Ebru Atar

2021 yılından 
bugüne kadar 

dernek başkanlığını yürüten İğdir Mahalle muhtarı Sadettin Özel ve 
Kocayaka Mahalle Muhtarı Hasan Koç'un aday olduğu Muhtarlar 
Derneği genel kurula gidiyor. 77 mahalle muhtarının üye olduğu 
dernek genel kurulunun Kaymakamlık Toplantı salonunda yapılacağı 
bildirildi. 

Çivril'de görev 
yapan 
muhtarların 
2015 yılında 
kurduğu Çivril 
Muhtarlar 
Derneği, 5 Aralık 
2024 tarihinde 
seçimli olağan 
Genel Kurul 
yapacak. Genel 
Kurulda dernek 
başkanlığı 
seçimi de 
yapılacak. 3 yıl 
süre ile görev 
yapacak dernek 
başkanlığı için 
iki isim 
yarışacak. 

Çivrilli muhtarları çatı altısında toplayan Çivril Muhtarlar 
Derneği seçimli olağan genel kurula hazırlanıyor

Uğurlama programı Çarşı Camiinde 
düzenlenen program ile sona erdi. // 
Mehtap Kayaoğlu

Müftü Muhammed Çörekçi yaptığı kısa 
konuşmada, "Üç ayların 
arefesindeyaklaşık 70 umrecimizi kutsal 
topraklara deneyimli ve tecrübeli din 
görevlilerimize uğurlamanın heyecanını 

yaşıyoruz. Camilerimizde verdiğimiz 
uygulamalı Umre seminerleri sayesinde 
gideceğiniz mübarek beldelerde 
yabancılık çekmeyecek ve ibadetlerinizi 
rahatlıkla yapacaksınız. Sizlerden o 
mübarek beldelerde, duaların kabul 
olduğu topraklarda mazlum Filistin için, 
şehitlerimiz için, İslam alemi için dua 
istiyoruz. Allah yolculuğunuzu hayırlı 
eylesin ibadetlerinizi kabul etsin” dedi.

Yeni camide düzenlenen uğurlama 
Kur'an-ı Kerim tilavetiyle başladı. 
Program okunan ilahi, getirilen 
tekbir,salavat ve telbiyelerle devam etti. 
Programda İlçe Müftüsü Muhammed 
Çörekçi umreye gideceklere kısa bilgiler 
verdi.  

Diyanet İşleri Başkanlığı organizasyonu 
ile umre ibadetini yerine getirmek üzere 
Çivril'den yola çıkan kafile için dua ve 

uğurlama töreni tertip edildi. Yeni camide 
ilçe müftüsünün yaptığı duanın ardından 
umreciler Çarşı Camii önünde otobüslerle 

kutsal topraklara doğru yola çıktı.

Diyanet İşleri Başkanlığı organizasyonu ile umre ibadetini yerine getirmek 
üzere Çivril'den yola çıkan 70 kişilik umreci kafilesi dualarla uğurlandı

KADİR KAMEROĞLU MEZARI
BAŞINDA DUALARLA ANILDI

ÇİVRİL MUHTARLAR DERNEĞİ SEÇİME GİDİYOR

CHP İLÇE ÖRGÜTÜ MAHALLE
TEMSİLCİLERİ İLE BİR ARAYA GELDİ

ÇİVRİLLİ UMRECİLER KUTSAL TOPRAKLARA UĞURLANIYOR
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Neden misyon ve vizyonu hatırlatma gereği 
duyduğumuzun gerekçelerini tek tek basın 
açıklamamızda sizlere aktaracağız” 
ifadelerine yer verdi.

 Gülen açıklamasında sağlık sektöründe 
yaşanan olumsuzluklara değinerek “Bilindiği 
üzere bilerek bozulan ekonomiyi düzeltmek, 
bilerek yükseltilen enflasyonu kontrol altına 
almak için, siyasi iktidar tarafından 17 Mayıs 
2024 tarihli Kamuda Tasarruf Genelgesi 
Yayınlanarak yürürlüğe girdi. Amacın 
kamuda insan gücü dâhil israfın önlenmesi, 
kaynakları etkin ve verimli bir şekilde 
kullanılması gerektiği yönünde idi.

Şimdi hep birlikte, son bir yıl içinde siyasi 
iktidar bütçede tasarruf yapabilmiş mi? onu 
konuşalım. Kasım 2024 verilerine göre;

12 Aylık Bütçe Açığı: 1.98 trilyon TL

Bütçe Açığı Geçen Sene Aynı Döneme 
Göre 3 Katına çıkmış

Harcamalar Neredeyse %59 Oranında 
Artmış.

Yap İşlet Devret Modeli ile Yandaş 
Şirketlerin Yaptığı Şehir Hastanelerine 
Ayrılan Bütçe 2024 yılı bütçe teklifinde 
hizmet ve kullanım bedeli için 83 milyar 697 
milyon 118 bin TL olarak teklif edilen tutar 

(20 milyar 904 milyon TL'lik artışla) 2025 yılı 
bütçe teklifinde 104 milyar 602 milyon 82 bin 
TL'ye yükselmiştir.

Ülkede Yurttaşların Hissettiği Gerçek 
Enflasyon: %67.1 Açlık Sınırı 22 Bin 24 TL. 
Yoksulluk Sınırı: 68 Bin 245 TL Olmuştur.

Veriler, siyasi iktidarın tasarruf yapmadığını, 
kemer sıkma işinin ise yine ülke yurttaşlarına 
düştüğünü bizlere göstermektedir.

Peki Sağlık Kurum ve Kuruluşlarında 

tasarruf tedbirleri nasıl uygulanıyor.? Bu 
konuda sağlık yöneticileri bizleri her zaman 
ki gibi şaşırtmadı. Sağlık Hizmetlerinde 
tasarruf, sağlık emekçilerinin emeğinden, 
alın terinden yapılmaktadır. Sağlık 
yöneticileri, tasarruf tedbirleri genelgesinin 
arkasına sığınarak kendilerince yeni çalışma 
modelleri üretmiş, sadece fazla mesai 
ödemelerinden tasarruf edileceğini 
düşünerek hastanelerin çoğu birimlerinde 
sağlık emekçilerini tek kişi çalışmak zorunda 
bırakmış ve zaten fazla olan iş yüklerini daha 
çok artırmışlardır.  Hemen önünde 
bulunduğumuz Çivril Devlet Hastanesi'nden 
örnekler verelim. Hastanede Acil Röntgen 
birimi hastanenin zemin katında, tomografi 
birimi ise hastane'nin eksi bir katında 
bulunmaktadır. Görüntüleme işlemleri mesai 
bittikten sonra Acil Servis Röntgen ve 
Tomografi birimi tarafından yapılmaktadır. Bu 
ayrı katlarda bulunan birimlerde gece saat 
00:00' a kadar iki sağlık emekçisi görev 
yaparken, 00:00'dan sonra tek sağlık 
emekçisi ayrı iki katta bulunan cihazlarda 
sağlık hizmeti vermeye çalışmaktadır. Bu 
durum görüntüleme işlemlerinde gecikmelere 
sebep olmakta, hasta ve çalışan 
mağduriyetine adeta davetiye çıkarmaktadır.  
Bu uygulama hasta güvenliğini tehlikeye 
atmaktadır. Hali hazırda kanayan yaramız 
olan Sağlıkta Şiddet olaylarının artmasına 
neden olacaktır. 

Yine aynı hastane'ninlaboratuar biriminde 
aynı mesai kavramı uygulanmakta, bir sağlık 
emekçisinin yaklaşık 6 7 tane cihazda 
çalışması istenmektedir.  Şimdi buradan 
soruyoruz; Sağlık Bakanlığı'nın misyon ve 
vizyon'unda yer alan kaliteli sağlık hizmeti 
anlayışı bu mudur? Hayat kurtarmak için 
saniyeler bile önemliyken, bir veya birden 
fazla sağlık emekçisinin yapacağı işi tek 
kişiden beklemek vicdani midir.? Olası bir 
teşhis, tedavi eksikliğinde hastalarımızın 
mağduriyeti nasıl giderilecek.? Olası bir 
Sağlıkta Şiddet olayında meslektaşlarımızı 
kim koruyacak.?

Yine tasarruf tedbirleri gereği hastane'nin 
personel eksiği olan birimlerine hemen 
hemen her gün geçici görevlendirmeler 
yapılmakta,  hasta sayısının az olduğu veya 
hasta olmadığı gerekçesi ile hasta servisleri 
birleştirilmekte, nöbete gelen personel hasta 
olmadığı gerekçisi veya servis birleştirildiği 
gerekçesi ile evlerine gönderilmektedir. Bu 
değişken düzen ve bir çalışma standardının 
olmaması sağlık emekçilerinde büyük bir 
motivasyon eksikliğine, çalışanlar arasında 
da iş barışının bozulmasına sebep 
olmaktadır. 

Yine aynı hastanemizin Kadın Doğum 
Servisinde görev yapan sağlık emekçilerine 
mevzuata uygun olmayan sözde icap nöbeti 
yazılmakta, yöneticiler tarafından 
onaylanmayan nöbet listesi üzerinden, evde 
nöbet izninde olan sağlık emekçileri saat fark 
etmeksizin evlerinden hastaneye 
çağırılmaktadır. Mevzuata uygun olmayan bu 
göreve gelen personele ise hiç ödenmemesi 

gereken nöbet ücreti ödenmekte, kamuda 
tasarrufun yerini kamuda israf almaktadır. 
Konu kamu yararı ve üyelerimizin daha fazla 
mağduriyet yaşamaması adına sendikamız 
tarafından yargıya taşınmıştır. 

Yine diğer sağlık kurumlarında olduğu gibi 
bu hastanemizde'de tasarruf yapılan diğer bir 
yer sağlık emekçilerine verilen yemekhane 
hizmetlerinde olmuştur. Dağıtılan öğünlerde 
gramaj düşürme, porsiyonları azaltma gibi 
uygulamalar ile tasarruf yapılmak 
istenmektedir. Genel Sağlık İş Sendikası 
olarak sağlık emekçilerinin dinlenme 
hakkından, mali haklarından, özlük 
haklarından, beslenme haklarından yapılan 
ve yapılacak olan hiçbir tasarruf önlemini 
kabul etmiyoruz.  Maalesef 2003 yılında 
başlayan Sağlıkta Dönüşüm Programında 
kazanan siyasi iktidar, kaybeden ise sağlık 
emekçileri ve yurttaşlarımız olmuştur.

Buradan siyasi iktidara sesleniyoruz. Kamu 
emekçilerinin ve yurttaşlarımızın haklarından 
tasarruf etmeyi bırakın. Eğer tasarruf etmek 
istiyorsanız;

Yap-işlet-devret modeli ile yandaş çetelere 
aktarılan kamu kaynaklarına son verin.

Beş kalemden maaş almasına rağmen hala 
yoksulluk sınırı altında ücretlere mahkum 
ettiğiniz sağlık emekçilerine en azı yoksulluk 
sınırı üzerinde, tamamı emekliliğe yansıyan, 
tek kalem maaş ödeyerek alım güçlerini 
artırın.

Sağlık emekçilerinin alnına leke süren yeni 
doğan çetesine çanak tutanların, 
bebeklerimizin hayatına kast eden, sosyal 
güvenlik kurumunu zarara uğratan bu 
canilerin bütün mal varlıklarına el koyun.

Kendi elinizle büyüttüğünüz sarı sendika 
yöneticilerine koltuk vermek için başlatmış 
olduğunuz sözleşmeli sağlık yöneticiliği 
uygulamasından derhal vazgeçin. 

Mücadelemiz, tüzüğümüzde yazdığı gibi, 
Ulu Önderimiz Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk'ün başlatmış olduğu kamucu, halkçı, 
ulusal, ücretsiz ve ulaşılabilir sağlık 
hizmetlerinin uygulanması ve TAM 
BAĞIMSIZ TÜRKİYE İÇİNDİR.   

Kamuda tasarruf uygulamasına karşı 
olmamakla birlikte, bu tasarruf uygulamasına 
neden gerek olduğu, bu uygulamanın nasıl 
ve sadece kimlere uygulandığı bizler için 
önem arz etmektedir. Çivril Şehit Hilmi ÖZ 
Devlet Hastanesi'nde uygulanan tasarruf 
tedbirleri, sadece sağlık emekçilerini ve 
vatandaşımızı mağdur etmekten öteye 
gitmemiştir. Bu ve bu tarz tasarruf tedbirleri 
sendikamız Genel Sağlık İş tarafından kabul 
edilmemektedir. Hem çalışan hem de hasta 
mağduriyetlerinin önüne geçilmesi, Sağlık 
Bakanlığı'nın misyon ve vizyonuna uygun 
sağlık hizmeti verilmesi, sağlık emekçilerinin 
bozulan moral ve motivasyonlarını artırıcı 
düzenlemelerin yapılmasını talep eder, basın 
açıklamamıza katılan herkese teşekkür 
ederiz. Yaşasın onurlu mücadelemiz, 
Yaşasın örgütlü mücadelemiz, Yaşasın genel 
sağlık iş” // Mehtap Kayaoğlu

Genel Sağlık İş sendikası 
Denizli şubesi Çivril Devlet 
Hastanesi önünde basın 
açıklaması yaptı. Sendika 
üyelerinin katıldığı 
açıklamada, sağlık 
çalışmalarının ağır çalışma 
şartları ile mesai ücretlerinin 
iyileştirilmesi talep edilerek 
tasarruf tedbirlerinin sağlık 
çalışanları ve vatandaşların 
sağlık hizmetlerini aksattığı 
iddia edildi.

Çivril Devlet Hastanesi önünde düzenlenen 
basın açıklamasında hastanede görev yapan 
doktor ve sağlık çalışanlarının çalışma 
şartlarının iyileştirilmesi istenerek Kamuda 
tasarruf uygulamasına karşı olmamakla 
birlikte, bu tasarruf uygulamasına neden 
gerek olduğu, bu uygulamanın nasıl ve 
sadece kimlere uygulandığı bizler için önem 
arz etmektedir. Çivril Şehit Hilmi ÖZ Devlet 
Hastanesi'nde uygulanan tasarruf tedbirleri, 
sadece sağlık emekçilerini ve vatandaşımızı 
mağdur etmekten öteye gitmemiştir. Bu ve 
bu tarz tasarruf tedbirleri sendikamız Genel 
Sağlık İş tarafından kabul edilmemektedir” 
denildi.

Basın açıklamasını okuyan Genel Sağlık İş 
Sendikası Denizli Yönetim Kurulu adına İl 
Basın ve Eğitim Sekreteri Yüksel Gülen 
Sağlık Bakanlığının misyon ve vizyonunu 
hatırlatarak “Öncelikle Sağlık Bakanlığı ve İl 
Yöneticilerine bir hatırlatmada bulunmak 
isteriz.  Sağlık Bakanlığı internet sitesinde 
bakanlığın misyon ve vizyonunu şu şekilde 
açıklıyor.

Misyon; 'insan merkezli yaklaşımla birey ve 
toplumun sağlık hakkını ve sağlığını en üst 
düzeyde korumak, sağlık sorunlarına 
zamanında, uygun ve etkili çözümleri yüksek 

hizmet kalitesiyle sunmak.

Vizyon; 'insanı odağa alan, sağlıklı hayat 
tarzının benimsendiği, herkesin sağlık 
hakkına kolaylıkla ve yüksek hizmet kalitesi 
ile eriştiği bir Türkiye.

PAÜ Hastaneleri Enfeksiyon Hastalıkları 
Anabilim Dalı Başkanı Prof. Dr. Selda Sayın Kutlu 
yap�ğı açıklamada şu bilgileri paylaş�: “İnsan 
immün yetmezlik virüsü (HIV), bağışıklık sistemini 
etkileyen ve tedavi edilmezse ciddi hastalıklara ve 
ha�a ölüme neden olabilen bir virüstür. Edinilmiş 

bağışıklık yetmezliği sendromu (AIDS) olarak 
tanımlanan infeksiyonun son evresi, bağışıklık 
sisteminin ileri derecede hasar görmesi sonucu 
gelişir. İlk olarak 1980'li yıllarda tanımlanan 
HIV/AIDS, günümüze kadar din, dil, ırk, cinsiyet ve 
ülke ayrımı yapmadan hızla yayılmış�r. 2023 

yılında dünya çapında yaklaşık 630 bin kişi 
HIV/AIDS ile ilişkili nedenlerle yaşamını yi�rdiği, 
1.3 milyon kişinin ise HIV'e yakalandığı ve 2023 
yılında HIV ile yaşayan yaklaşık 39.9 milyon insan 
olduğu tahmin edilmektedir. Yeni HIV infeksiyonu 
olguları, Ba� Avrupa ve Kuzey Amerika gibi bazı 
bölgelerde azalırken, ülkemizin de yer aldığı bazı 
bölgelerde ise artmaya devam etmektedir.”

Prof. Dr. Sayın Kutlu: “AIDS hastalığında kabul, 
saygı ve ilgi haya� önem taşımaktadır.”

Bulaş sebeplerine değinen Prof. Dr. Selda Sayın 
Kutlu, HIV'in korunmasız cinsel temas, ortak iğne 
veya şırınga paylaşılması ve HIV ile yaşayan 
annelerin bebeklerine gebelik, doğum veya 
emzirme sırasında bulaş�ğını vurguladı. Prof. Dr. 
Sayın Kutlu sözlerine şöyle devam e�: 
“Toplumsal cinsiyet eşitliği, AIDS ile mücadelede 
insan haklarına dayanan bir yaklaşımın temel 
unsurudur. Kabul, saygı ve ilgi haya� önem 
taşımaktadır. Bireyleri ayrımcılık yapan ya da 
onları damgalayan uygulamalar HIV önleme, test, 
tedavi ve bakım hizmetlerine erişimi 
engellemektedir. Her bireyin insan haklarının 
korunması, HIV'e karşı etkili bir müdahalenin 
temel dayanağıdır.Günümüzde HIV 
infeksiyonunu, tamamen ortadan kaldıran bir 
tedavi bulunmamaktadır. Ancak HIV ile yaşayan 
bireylerin uzun ve sağlıklı bir yaşam sürmelerini 
sağlayabilecek etkili �bbi tedaviler söz 
konusudur. HIV tedavisinde HIV ile yaşayan 
bireylerin uzun ve sağlıklı bir yaşam sürmesi 
sağlanırken, virüsün başkalarına yayılması da 
engellenmektedir. HIV/AIDS ile mücadelede, HIV 
farkındalığın ar�rılması, ayrımcılık ve 

damgalanmanın engellenmesi, HIV tanı testlerine 
ulaşılabilirliğin ar�rılması, güvenli cinsel temas ile 
ilgili eği�mlerin ar�rılması ve HIV ile yaşayan 
bireylerin kaliteli sağlık hizmetlerine erişim hakkı 
sağlanması önemlidir.”

“Doğru yolu izleyin: Sağlığım, hakkım!”

Prof. Dr. Selda Sayın Kutlu: “İlk Dünya AIDS 
Günü, HIV ve AIDS hakkında farkındalığı ar�rmak 
için 1988'de gerçekleş�. Tıbbi araş�rmalardaki 
ilerlemeler, tedavi ve önlemeye erişimin artması 
ve virüse ilişkin daha geniş bir bilgi sağlanması 
sayesinde HIV ve AIDS'e yönelik önemli 
ilerlemeler kaydedildi. Dünya AIDS Günü, yeni 
HIV infeksiyonlarını önleme ve küresel olarak HIV 
ile yaşayan tüm insanlara emel hizmetlerin 
sunulması gerek�ğini ha�rlatan önemli bir 
gündür. Bu yıl 1 Aralık'ta Dünya Sağlık Örgütü, 
ortakları ve topluluklarıyla birlikte 37'ncisi 
düzenlenen Dünya AIDS Günü 2024 için bir araya 
gelecek�r. AIDS'i sona erdirme yolunda ilerlemeyi 
engelleyen eşitsizlikler ele alınarak 'Doğru yolu 
izleyin: Sağlığım, hakkım!' sloganıyla etkinlikler 
yapılacak�r.”

Konuşmanın sonunda Dünya AIDS Günü'nün 
hastalığın tanınması, farkındalığın ar�rılması, 
erken tanı konulması, erken tedavi başlanması ve 
etkili koruyucu önlemlerin alınması gereken 
önemli bir gün olduğunun al�nı çizen Prof. Dr. 
Selda Sayın Kutlu, dünyada olduğu gibi ülkemizde 
de HIV/AIDS'in yayılımının durdurulmasının, 
öncelikle toplumun bulaşma ve korunma yolları 
konusunda farkındalığının ar�rılmasıyla mümkün 
olduğunu belir�. // Haber Merkezi

Öğrencilerine düzenlediği 
etkinlikleri ile eğitim 
kalitesini sürekli yükselten 
özel Şahan Masal Diyarı 
anaokulu, öğrencilerine 
Ağız ve Diş Sağlığı Haftası 
kapsamında diş bakımı ve 
sağlığı eğitimi etkinliği 
düzenledi. Etkinlikte 
öğrencilere diş hekimleri 
tarafından, çocuklara ağız 
ve diş sağlığının önemi 
anlatıldı.

Okulda yapılan diş 
sağlığı etkinliğinde okulda 
eğitim gören 4 -5 yaş 
öğrencilerine diş bakımı 
uygulamalı olarak anlatıldı. 

Diş doktorları eğitimde 
öğrencilerin dişlerini de 
kontrol etti. Etkinlik ile ilgili 
olarak okul müdür Sertan 
Şahan küçük yaşta 
kazanılan ağız bakım 
alışkanlıklarının bireylerin 
hayat boyu sağlıklı dişlere 
sahip olmasında önemli rol 
oynadığını belirtti. Okul 
müdürü Şahan eğitimin 
amacının, çocuklara doğru 
diş fırçalama teknikleri ve 
düzenli diş kontrolünün 
önemi konusunda bilinç 
kazandırmak olduğunu 
ifade etti.

Şahan yaptığı 

açıklamada “Ağız ve diş 
sağlığı haftası etkinlikleri 
kapsamında miniklerimizin 
yaşayarak öğrenmesi için 
okulumuzda diş 
hekimlerimizi misafir ettik. 
Doktorlarımızı her biriyle 
tek tek ilgilenip dişlerini 
kontrol etti. Dişlerin nasıl 
fırçalanması gerektiğini 
anlattı. Diş hekimlerimize 
çok teşekkür ederiz” dedi. 

Sertan Şahan Özel 
Şahan Masal Diyarı 
anaokulu olarak, bu tür 
farkındalık çalışmalarının 
devam edeceğini 
vurguladı. // Serap Sofulu

PAÜ HASTANELERİNDEN DÜNYA AIDS GÜNÜ'NDE FARKINDALIK ÇAĞRISI
Pamukkale Üniversitesi (PAÜ) Hastaneleri Enfeksiyon Hastalıkları Anabilim Dalı Başkanı 
Prof. Dr. Selda Sayın Kutlu, 1 Aralık Dünya AIDS Günü nedeniyle bir açıklama yap�

DERSİN ADI DİŞ SAĞLIĞI VE BAKIMI 
Çivril'de, Ağız ve Diş Sağlığı Haftası kapsamında anaokulu öğrencilerine yönelik bir farkındalık eğitimi düzenlendi

SENDİKA ÜYELERİ HASTANE ÖNÜNDE BASIN AÇIKLMASI YAPTI

T.C.

ÇİVRİL 

(SULH HUKUK MAH.) SATIŞ MEMURLUĞU 

2023/29 SATIŞ

TAŞINMAZIN GAZETE VEYA  

İNTERNET HABER SİTESİ İLANI

Örnek No:55*

Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup 
mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara 
esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2023/29 SATIŞ sayılı dosya numarası ile erişim 
sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen 
kıymeti ve önemli vasıfları:
1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : Denizli İl, Çivril İlçe, ÇITAK Mahalle/Köy, 503 Ada, 13 Parsel, Sulu tarım 
arazisi vasfında taşınmaz
Adresi : Çıtak Mahallesi. Çivril / DENİZLİ
Yüzölçümü : 3.174 m2
Arsa Payı : Tam
İmar Durumu :Dosyasındadır
Kıymeti : 147.178,00 TL
KDV Oranı : %10
Kaydındaki Şerhler: Tapu kaydında yazılı olduğu gibidir
Artırma Bilgileri
  Başlangıç Tarih ve Saati : 02/05/2025 - 10:00
1.Artırma---------------------------------------------------------------------------------------------
  Bitiş Tarih ve Saati : 09/05/2025 - 10:00
  Başlangıç Tarih ve Saati : 03/06/2025 - 10:00
2.Artırma-----------------------------------------------------------------------------------------------
  Bitiş Tarih ve Saati : 10/06/2025 - 10:00
2 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : Denizli İl, Çivril İlçe, ÇITAK Mahalle/Köy, 147 Ada, 7 Parsel, konut imarlı 
arsa vasfında taşınmaz
Adresi : Çıtak Mahallesi. Çivril / DENİZLİ
Yüzölçümü : 527 m2
Arsa Payı : Tam
İmar Durumu :Dosyasındadır
Kıymeti : 316.200,00 TL
KDV Oranı : %10
Kaydındaki Şerhler: Tapu kaydında yazılı olduğu gibidir
Artırma Bilgileri
  Başlangıç Tarih ve Saati : 02/05/2025 - 10:20
1.Artırma---------------------------------------------------------------------------------------------
  Bitiş Tarih ve Saati : 09/05/2025 - 10:20
  Başlangıç Tarih ve Saati : 03/06/2025 - 10:20
2.Artırma--------------------------------------------------------------------------------------------
  Bitiş Tarih ve Saati : 10/06/2025 - 10:20
3 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : Denizli İl, Çivril İlçe, ÇITAK Mahalle/Köy, 147 Ada, 8 Parsel, konut imarlı 
arsa vasfında taşınmaz
Adresi : Çıtak Mahallesi. Çivril / DENİZLİ
Yüzölçümü : 532 m2
Arsa Payı : Tam
İmar Durumu :Dosyasındadır
Kıymeti : 319.200,00 TL
KDV Oranı : %10
Kaydındaki Şerhler: Tapu kaydında yazılı olduğu gibidir
Artırma Bilgileri
  Başlangıç Tarih ve Saati : 02/05/2025 - 10:40
1.Artırma-----------------------------------------------------------------------------------------------
  Bitiş Tarih ve Saati : 09/05/2025 - 10:40
  Başlangıç Tarih ve Saati : 03/06/2025 - 10:40
2.Artırma----------------------------------------------------------------------------------------------
  Bitiş Tarih ve Saati : 10/06/2025 - 10:40
4 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : Denizli İl, Çivril İlçe, ÇITAK Mahalle/Köy, 147 Ada, 9 Parsel, konut imarlı 
arsa vasfında taşınmaz
Adresi : Çıtak Mahallesi. Çivril / DENİZLİ
Yüzölçümü : 568 m2
Arsa Payı : Tam
İmar Durumu :Dosyasındadır
Kıymeti : 340.800,00 TL
KDV Oranı : %10
Kaydındaki Şerhler: Tapu kaydında yazılı olduğu gibidir
Artırma Bilgileri
  Başlangıç Tarih ve Saati : 02/05/2025 - 11:00
1.Artırma----------------------------------------------------------------------------------------------
  Bitiş Tarih ve Saati : 09/05/2025 - 11:00
  Başlangıç Tarih ve Saati : 03/06/2025 - 11:00
2.Artırma-----------------------------------------------------------------------------------------------
  Bitiş Tarih ve Saati : 10/06/2025 - 11:00
26/11/2024(İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.
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Akpınar mahallesinin kadın muhtarı Özlem 
Cennet Açar, muhtarlık ofisini açtı. Çivril 
Belediyesi ve Kaymakamlık tarafından 
yaptırılan muhtarlık ofisinin açılışında yağmur 
duası ve yemek ikramı yapıldı.

Akpınar Mahallesi Şehit Kağan Kandemir 
camiisin yan tarafında bulunan alana yapılan 
muhtarlık ofisinin açılışına mahalle muhtarları 
ile çok sayıda vatandaş ile Belediye Başkan 
yardımcıları Sinan Genç ve Mustafa Cem 
Kılınç ile İlçe Emniyet Müdürü Asım Kayacı ve 
İlçe Müftüsü Muhammed Çörekçi katıldı. Açılış 
öncesi dua eden müftü Muhammed Çörekçi 
açılan yeni muhtarlık ofisinde vatandaşların 
işlemlerinin yapılacağını ifade ederek hayırlı 
olmasını diledi. Yapılan duanın ardından 
Muhtarlık ofisinin kurdelesi kesilerek hizmete 
açıldı.

Açılış programına katılan davetli ve misafirler 
mahalle halkının destekleri ile düzenlenen 
yağmur duası ve hayır yemeği programına 
katıldı. Müftü Muhammed Çörekçinin yaptığı 
yağmur duasının ardından davetli ve misafirler 
hazırlanan yemekler ikram edildi. 

Açılış ve yağmur duası programına 
katılanlara teşekkür eden Akpınar Mahalle 
muhtarı Özlem Cennet Açar “mahallemizin 
eksiklerinden muhtarlık büromuzun açılışını 
yaptık. Ofisimizin yapılmasında ve tefrişat 
konusunda yardımlarını esirgemeyen 
kaymakamımız Hasan Akbulut ve Belediye 
Başkanımıza çok teşekkür ederim. Mahalle 
sakinlerimizin işlemlerini görebileceğimiz 

muhtarlık büromuz Akpınar mahallemize ve 
Çivril'imize hayırlı olsun” dedi.

Yağmur duasına destek veren mahalle 
sakinlerine de teşekkür eden muhtar Özlem 
Cennet Açar “mahalle sakinlerimiz kuraklık 
dolayısıyla yağmur duası ve hayır yemeği 
yapmak istedi. Yaptığımız istişareler 
sonucunda açılış ve yağmur duası yemeğimizi 
aynı gün yapmaya karar verdik. Açılışımıza, 
dua ve yemeğimize katılan başta muhtar 
arkadaşlarım olmak üzere daire müdürlerimize, 
belediye başkan yardımcılarımıza ve mahalle 
sakinlerimize teşekkür ederim” dedi. // Mehtap 
Kayaoğlu 

KADIN MUHTAR MUHTARLIK OFİSİNİ AÇTI
Çivril'in yeni mahallerinden Akpınar mahallesinin muhtarlık ofisi düzenlenen tören ile açıldı
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Neden misyon ve vizyonu hatırlatma gereği 
duyduğumuzun gerekçelerini tek tek basın 
açıklamamızda sizlere aktaracağız” 
ifadelerine yer verdi.

 Gülen açıklamasında sağlık sektöründe 
yaşanan olumsuzluklara değinerek “Bilindiği 
üzere bilerek bozulan ekonomiyi düzeltmek, 
bilerek yükseltilen enflasyonu kontrol altına 
almak için, siyasi iktidar tarafından 17 Mayıs 
2024 tarihli Kamuda Tasarruf Genelgesi 
Yayınlanarak yürürlüğe girdi. Amacın 
kamuda insan gücü dâhil israfın önlenmesi, 
kaynakları etkin ve verimli bir şekilde 
kullanılması gerektiği yönünde idi.

Şimdi hep birlikte, son bir yıl içinde siyasi 
iktidar bütçede tasarruf yapabilmiş mi? onu 
konuşalım. Kasım 2024 verilerine göre;

12 Aylık Bütçe Açığı: 1.98 trilyon TL

Bütçe Açığı Geçen Sene Aynı Döneme 
Göre 3 Katına çıkmış

Harcamalar Neredeyse %59 Oranında 
Artmış.

Yap İşlet Devret Modeli ile Yandaş 
Şirketlerin Yaptığı Şehir Hastanelerine 
Ayrılan Bütçe 2024 yılı bütçe teklifinde 
hizmet ve kullanım bedeli için 83 milyar 697 
milyon 118 bin TL olarak teklif edilen tutar 

(20 milyar 904 milyon TL'lik artışla) 2025 yılı 
bütçe teklifinde 104 milyar 602 milyon 82 bin 
TL'ye yükselmiştir.

Ülkede Yurttaşların Hissettiği Gerçek 
Enflasyon: %67.1 Açlık Sınırı 22 Bin 24 TL. 
Yoksulluk Sınırı: 68 Bin 245 TL Olmuştur.

Veriler, siyasi iktidarın tasarruf yapmadığını, 
kemer sıkma işinin ise yine ülke yurttaşlarına 
düştüğünü bizlere göstermektedir.

Peki Sağlık Kurum ve Kuruluşlarında 

tasarruf tedbirleri nasıl uygulanıyor.? Bu 
konuda sağlık yöneticileri bizleri her zaman 
ki gibi şaşırtmadı. Sağlık Hizmetlerinde 
tasarruf, sağlık emekçilerinin emeğinden, 
alın terinden yapılmaktadır. Sağlık 
yöneticileri, tasarruf tedbirleri genelgesinin 
arkasına sığınarak kendilerince yeni çalışma 
modelleri üretmiş, sadece fazla mesai 
ödemelerinden tasarruf edileceğini 
düşünerek hastanelerin çoğu birimlerinde 
sağlık emekçilerini tek kişi çalışmak zorunda 
bırakmış ve zaten fazla olan iş yüklerini daha 
çok artırmışlardır.  Hemen önünde 
bulunduğumuz Çivril Devlet Hastanesi'nden 
örnekler verelim. Hastanede Acil Röntgen 
birimi hastanenin zemin katında, tomografi 
birimi ise hastane'nin eksi bir katında 
bulunmaktadır. Görüntüleme işlemleri mesai 
bittikten sonra Acil Servis Röntgen ve 
Tomografi birimi tarafından yapılmaktadır. Bu 
ayrı katlarda bulunan birimlerde gece saat 
00:00' a kadar iki sağlık emekçisi görev 
yaparken, 00:00'dan sonra tek sağlık 
emekçisi ayrı iki katta bulunan cihazlarda 
sağlık hizmeti vermeye çalışmaktadır. Bu 
durum görüntüleme işlemlerinde gecikmelere 
sebep olmakta, hasta ve çalışan 
mağduriyetine adeta davetiye çıkarmaktadır.  
Bu uygulama hasta güvenliğini tehlikeye 
atmaktadır. Hali hazırda kanayan yaramız 
olan Sağlıkta Şiddet olaylarının artmasına 
neden olacaktır. 

Yine aynı hastane'ninlaboratuar biriminde 
aynı mesai kavramı uygulanmakta, bir sağlık 
emekçisinin yaklaşık 6 7 tane cihazda 
çalışması istenmektedir.  Şimdi buradan 
soruyoruz; Sağlık Bakanlığı'nın misyon ve 
vizyon'unda yer alan kaliteli sağlık hizmeti 
anlayışı bu mudur? Hayat kurtarmak için 
saniyeler bile önemliyken, bir veya birden 
fazla sağlık emekçisinin yapacağı işi tek 
kişiden beklemek vicdani midir.? Olası bir 
teşhis, tedavi eksikliğinde hastalarımızın 
mağduriyeti nasıl giderilecek.? Olası bir 
Sağlıkta Şiddet olayında meslektaşlarımızı 
kim koruyacak.?

Yine tasarruf tedbirleri gereği hastane'nin 
personel eksiği olan birimlerine hemen 
hemen her gün geçici görevlendirmeler 
yapılmakta,  hasta sayısının az olduğu veya 
hasta olmadığı gerekçesi ile hasta servisleri 
birleştirilmekte, nöbete gelen personel hasta 
olmadığı gerekçisi veya servis birleştirildiği 
gerekçesi ile evlerine gönderilmektedir. Bu 
değişken düzen ve bir çalışma standardının 
olmaması sağlık emekçilerinde büyük bir 
motivasyon eksikliğine, çalışanlar arasında 
da iş barışının bozulmasına sebep 
olmaktadır. 

Yine aynı hastanemizin Kadın Doğum 
Servisinde görev yapan sağlık emekçilerine 
mevzuata uygun olmayan sözde icap nöbeti 
yazılmakta, yöneticiler tarafından 
onaylanmayan nöbet listesi üzerinden, evde 
nöbet izninde olan sağlık emekçileri saat fark 
etmeksizin evlerinden hastaneye 
çağırılmaktadır. Mevzuata uygun olmayan bu 
göreve gelen personele ise hiç ödenmemesi 

gereken nöbet ücreti ödenmekte, kamuda 
tasarrufun yerini kamuda israf almaktadır. 
Konu kamu yararı ve üyelerimizin daha fazla 
mağduriyet yaşamaması adına sendikamız 
tarafından yargıya taşınmıştır. 

Yine diğer sağlık kurumlarında olduğu gibi 
bu hastanemizde'de tasarruf yapılan diğer bir 
yer sağlık emekçilerine verilen yemekhane 
hizmetlerinde olmuştur. Dağıtılan öğünlerde 
gramaj düşürme, porsiyonları azaltma gibi 
uygulamalar ile tasarruf yapılmak 
istenmektedir. Genel Sağlık İş Sendikası 
olarak sağlık emekçilerinin dinlenme 
hakkından, mali haklarından, özlük 
haklarından, beslenme haklarından yapılan 
ve yapılacak olan hiçbir tasarruf önlemini 
kabul etmiyoruz.  Maalesef 2003 yılında 
başlayan Sağlıkta Dönüşüm Programında 
kazanan siyasi iktidar, kaybeden ise sağlık 
emekçileri ve yurttaşlarımız olmuştur.

Buradan siyasi iktidara sesleniyoruz. Kamu 
emekçilerinin ve yurttaşlarımızın haklarından 
tasarruf etmeyi bırakın. Eğer tasarruf etmek 
istiyorsanız;

Yap-işlet-devret modeli ile yandaş çetelere 
aktarılan kamu kaynaklarına son verin.

Beş kalemden maaş almasına rağmen hala 
yoksulluk sınırı altında ücretlere mahkum 
ettiğiniz sağlık emekçilerine en azı yoksulluk 
sınırı üzerinde, tamamı emekliliğe yansıyan, 
tek kalem maaş ödeyerek alım güçlerini 
artırın.

Sağlık emekçilerinin alnına leke süren yeni 
doğan çetesine çanak tutanların, 
bebeklerimizin hayatına kast eden, sosyal 
güvenlik kurumunu zarara uğratan bu 
canilerin bütün mal varlıklarına el koyun.

Kendi elinizle büyüttüğünüz sarı sendika 
yöneticilerine koltuk vermek için başlatmış 
olduğunuz sözleşmeli sağlık yöneticiliği 
uygulamasından derhal vazgeçin. 

Mücadelemiz, tüzüğümüzde yazdığı gibi, 
Ulu Önderimiz Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk'ün başlatmış olduğu kamucu, halkçı, 
ulusal, ücretsiz ve ulaşılabilir sağlık 
hizmetlerinin uygulanması ve TAM 
BAĞIMSIZ TÜRKİYE İÇİNDİR.   

Kamuda tasarruf uygulamasına karşı 
olmamakla birlikte, bu tasarruf uygulamasına 
neden gerek olduğu, bu uygulamanın nasıl 
ve sadece kimlere uygulandığı bizler için 
önem arz etmektedir. Çivril Şehit Hilmi ÖZ 
Devlet Hastanesi'nde uygulanan tasarruf 
tedbirleri, sadece sağlık emekçilerini ve 
vatandaşımızı mağdur etmekten öteye 
gitmemiştir. Bu ve bu tarz tasarruf tedbirleri 
sendikamız Genel Sağlık İş tarafından kabul 
edilmemektedir. Hem çalışan hem de hasta 
mağduriyetlerinin önüne geçilmesi, Sağlık 
Bakanlığı'nın misyon ve vizyonuna uygun 
sağlık hizmeti verilmesi, sağlık emekçilerinin 
bozulan moral ve motivasyonlarını artırıcı 
düzenlemelerin yapılmasını talep eder, basın 
açıklamamıza katılan herkese teşekkür 
ederiz. Yaşasın onurlu mücadelemiz, 
Yaşasın örgütlü mücadelemiz, Yaşasın genel 
sağlık iş” // Mehtap Kayaoğlu

Genel Sağlık İş sendikası 
Denizli şubesi Çivril Devlet 
Hastanesi önünde basın 
açıklaması yaptı. Sendika 
üyelerinin katıldığı 
açıklamada, sağlık 
çalışmalarının ağır çalışma 
şartları ile mesai ücretlerinin 
iyileştirilmesi talep edilerek 
tasarruf tedbirlerinin sağlık 
çalışanları ve vatandaşların 
sağlık hizmetlerini aksattığı 
iddia edildi.

Çivril Devlet Hastanesi önünde düzenlenen 
basın açıklamasında hastanede görev yapan 
doktor ve sağlık çalışanlarının çalışma 
şartlarının iyileştirilmesi istenerek Kamuda 
tasarruf uygulamasına karşı olmamakla 
birlikte, bu tasarruf uygulamasına neden 
gerek olduğu, bu uygulamanın nasıl ve 
sadece kimlere uygulandığı bizler için önem 
arz etmektedir. Çivril Şehit Hilmi ÖZ Devlet 
Hastanesi'nde uygulanan tasarruf tedbirleri, 
sadece sağlık emekçilerini ve vatandaşımızı 
mağdur etmekten öteye gitmemiştir. Bu ve 
bu tarz tasarruf tedbirleri sendikamız Genel 
Sağlık İş tarafından kabul edilmemektedir” 
denildi.

Basın açıklamasını okuyan Genel Sağlık İş 
Sendikası Denizli Yönetim Kurulu adına İl 
Basın ve Eğitim Sekreteri Yüksel Gülen 
Sağlık Bakanlığının misyon ve vizyonunu 
hatırlatarak “Öncelikle Sağlık Bakanlığı ve İl 
Yöneticilerine bir hatırlatmada bulunmak 
isteriz.  Sağlık Bakanlığı internet sitesinde 
bakanlığın misyon ve vizyonunu şu şekilde 
açıklıyor.

Misyon; 'insan merkezli yaklaşımla birey ve 
toplumun sağlık hakkını ve sağlığını en üst 
düzeyde korumak, sağlık sorunlarına 
zamanında, uygun ve etkili çözümleri yüksek 

hizmet kalitesiyle sunmak.

Vizyon; 'insanı odağa alan, sağlıklı hayat 
tarzının benimsendiği, herkesin sağlık 
hakkına kolaylıkla ve yüksek hizmet kalitesi 
ile eriştiği bir Türkiye.

PAÜ Hastaneleri Enfeksiyon Hastalıkları 
Anabilim Dalı Başkanı Prof. Dr. Selda Sayın Kutlu 
yap�ğı açıklamada şu bilgileri paylaş�: “İnsan 
immün yetmezlik virüsü (HIV), bağışıklık sistemini 
etkileyen ve tedavi edilmezse ciddi hastalıklara ve 
ha�a ölüme neden olabilen bir virüstür. Edinilmiş 

bağışıklık yetmezliği sendromu (AIDS) olarak 
tanımlanan infeksiyonun son evresi, bağışıklık 
sisteminin ileri derecede hasar görmesi sonucu 
gelişir. İlk olarak 1980'li yıllarda tanımlanan 
HIV/AIDS, günümüze kadar din, dil, ırk, cinsiyet ve 
ülke ayrımı yapmadan hızla yayılmış�r. 2023 

yılında dünya çapında yaklaşık 630 bin kişi 
HIV/AIDS ile ilişkili nedenlerle yaşamını yi�rdiği, 
1.3 milyon kişinin ise HIV'e yakalandığı ve 2023 
yılında HIV ile yaşayan yaklaşık 39.9 milyon insan 
olduğu tahmin edilmektedir. Yeni HIV infeksiyonu 
olguları, Ba� Avrupa ve Kuzey Amerika gibi bazı 
bölgelerde azalırken, ülkemizin de yer aldığı bazı 
bölgelerde ise artmaya devam etmektedir.”

Prof. Dr. Sayın Kutlu: “AIDS hastalığında kabul, 
saygı ve ilgi haya� önem taşımaktadır.”

Bulaş sebeplerine değinen Prof. Dr. Selda Sayın 
Kutlu, HIV'in korunmasız cinsel temas, ortak iğne 
veya şırınga paylaşılması ve HIV ile yaşayan 
annelerin bebeklerine gebelik, doğum veya 
emzirme sırasında bulaş�ğını vurguladı. Prof. Dr. 
Sayın Kutlu sözlerine şöyle devam e�: 
“Toplumsal cinsiyet eşitliği, AIDS ile mücadelede 
insan haklarına dayanan bir yaklaşımın temel 
unsurudur. Kabul, saygı ve ilgi haya� önem 
taşımaktadır. Bireyleri ayrımcılık yapan ya da 
onları damgalayan uygulamalar HIV önleme, test, 
tedavi ve bakım hizmetlerine erişimi 
engellemektedir. Her bireyin insan haklarının 
korunması, HIV'e karşı etkili bir müdahalenin 
temel dayanağıdır.Günümüzde HIV 
infeksiyonunu, tamamen ortadan kaldıran bir 
tedavi bulunmamaktadır. Ancak HIV ile yaşayan 
bireylerin uzun ve sağlıklı bir yaşam sürmelerini 
sağlayabilecek etkili �bbi tedaviler söz 
konusudur. HIV tedavisinde HIV ile yaşayan 
bireylerin uzun ve sağlıklı bir yaşam sürmesi 
sağlanırken, virüsün başkalarına yayılması da 
engellenmektedir. HIV/AIDS ile mücadelede, HIV 
farkındalığın ar�rılması, ayrımcılık ve 

damgalanmanın engellenmesi, HIV tanı testlerine 
ulaşılabilirliğin ar�rılması, güvenli cinsel temas ile 
ilgili eği�mlerin ar�rılması ve HIV ile yaşayan 
bireylerin kaliteli sağlık hizmetlerine erişim hakkı 
sağlanması önemlidir.”

“Doğru yolu izleyin: Sağlığım, hakkım!”

Prof. Dr. Selda Sayın Kutlu: “İlk Dünya AIDS 
Günü, HIV ve AIDS hakkında farkındalığı ar�rmak 
için 1988'de gerçekleş�. Tıbbi araş�rmalardaki 
ilerlemeler, tedavi ve önlemeye erişimin artması 
ve virüse ilişkin daha geniş bir bilgi sağlanması 
sayesinde HIV ve AIDS'e yönelik önemli 
ilerlemeler kaydedildi. Dünya AIDS Günü, yeni 
HIV infeksiyonlarını önleme ve küresel olarak HIV 
ile yaşayan tüm insanlara emel hizmetlerin 
sunulması gerek�ğini ha�rlatan önemli bir 
gündür. Bu yıl 1 Aralık'ta Dünya Sağlık Örgütü, 
ortakları ve topluluklarıyla birlikte 37'ncisi 
düzenlenen Dünya AIDS Günü 2024 için bir araya 
gelecek�r. AIDS'i sona erdirme yolunda ilerlemeyi 
engelleyen eşitsizlikler ele alınarak 'Doğru yolu 
izleyin: Sağlığım, hakkım!' sloganıyla etkinlikler 
yapılacak�r.”

Konuşmanın sonunda Dünya AIDS Günü'nün 
hastalığın tanınması, farkındalığın ar�rılması, 
erken tanı konulması, erken tedavi başlanması ve 
etkili koruyucu önlemlerin alınması gereken 
önemli bir gün olduğunun al�nı çizen Prof. Dr. 
Selda Sayın Kutlu, dünyada olduğu gibi ülkemizde 
de HIV/AIDS'in yayılımının durdurulmasının, 
öncelikle toplumun bulaşma ve korunma yolları 
konusunda farkındalığının ar�rılmasıyla mümkün 
olduğunu belir�. // Haber Merkezi

Öğrencilerine düzenlediği 
etkinlikleri ile eğitim 
kalitesini sürekli yükselten 
özel Şahan Masal Diyarı 
anaokulu, öğrencilerine 
Ağız ve Diş Sağlığı Haftası 
kapsamında diş bakımı ve 
sağlığı eğitimi etkinliği 
düzenledi. Etkinlikte 
öğrencilere diş hekimleri 
tarafından, çocuklara ağız 
ve diş sağlığının önemi 
anlatıldı.

Okulda yapılan diş 
sağlığı etkinliğinde okulda 
eğitim gören 4 -5 yaş 
öğrencilerine diş bakımı 
uygulamalı olarak anlatıldı. 

Diş doktorları eğitimde 
öğrencilerin dişlerini de 
kontrol etti. Etkinlik ile ilgili 
olarak okul müdür Sertan 
Şahan küçük yaşta 
kazanılan ağız bakım 
alışkanlıklarının bireylerin 
hayat boyu sağlıklı dişlere 
sahip olmasında önemli rol 
oynadığını belirtti. Okul 
müdürü Şahan eğitimin 
amacının, çocuklara doğru 
diş fırçalama teknikleri ve 
düzenli diş kontrolünün 
önemi konusunda bilinç 
kazandırmak olduğunu 
ifade etti.

Şahan yaptığı 

açıklamada “Ağız ve diş 
sağlığı haftası etkinlikleri 
kapsamında miniklerimizin 
yaşayarak öğrenmesi için 
okulumuzda diş 
hekimlerimizi misafir ettik. 
Doktorlarımızı her biriyle 
tek tek ilgilenip dişlerini 
kontrol etti. Dişlerin nasıl 
fırçalanması gerektiğini 
anlattı. Diş hekimlerimize 
çok teşekkür ederiz” dedi. 

Sertan Şahan Özel 
Şahan Masal Diyarı 
anaokulu olarak, bu tür 
farkındalık çalışmalarının 
devam edeceğini 
vurguladı. // Serap Sofulu

PAÜ HASTANELERİNDEN DÜNYA AIDS GÜNÜ'NDE FARKINDALIK ÇAĞRISI
Pamukkale Üniversitesi (PAÜ) Hastaneleri Enfeksiyon Hastalıkları Anabilim Dalı Başkanı 
Prof. Dr. Selda Sayın Kutlu, 1 Aralık Dünya AIDS Günü nedeniyle bir açıklama yap�

DERSİN ADI DİŞ SAĞLIĞI VE BAKIMI 
Çivril'de, Ağız ve Diş Sağlığı Haftası kapsamında anaokulu öğrencilerine yönelik bir farkındalık eğitimi düzenlendi
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mahcuzun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara 
esatis.uyap.gov.tr adresi üzerinden 2023/29 SATIŞ sayılı dosya numarası ile erişim 
sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen 
kıymeti ve önemli vasıfları:
1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : Denizli İl, Çivril İlçe, ÇITAK Mahalle/Köy, 503 Ada, 13 Parsel, Sulu tarım 
arazisi vasfında taşınmaz
Adresi : Çıtak Mahallesi. Çivril / DENİZLİ
Yüzölçümü : 3.174 m2
Arsa Payı : Tam
İmar Durumu :Dosyasındadır
Kıymeti : 147.178,00 TL
KDV Oranı : %10
Kaydındaki Şerhler: Tapu kaydında yazılı olduğu gibidir
Artırma Bilgileri
  Başlangıç Tarih ve Saati : 02/05/2025 - 10:00
1.Artırma---------------------------------------------------------------------------------------------
  Bitiş Tarih ve Saati : 09/05/2025 - 10:00
  Başlangıç Tarih ve Saati : 03/06/2025 - 10:00
2.Artırma-----------------------------------------------------------------------------------------------
  Bitiş Tarih ve Saati : 10/06/2025 - 10:00
2 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : Denizli İl, Çivril İlçe, ÇITAK Mahalle/Köy, 147 Ada, 7 Parsel, konut imarlı 
arsa vasfında taşınmaz
Adresi : Çıtak Mahallesi. Çivril / DENİZLİ
Yüzölçümü : 527 m2
Arsa Payı : Tam
İmar Durumu :Dosyasındadır
Kıymeti : 316.200,00 TL
KDV Oranı : %10
Kaydındaki Şerhler: Tapu kaydında yazılı olduğu gibidir
Artırma Bilgileri
  Başlangıç Tarih ve Saati : 02/05/2025 - 10:20
1.Artırma---------------------------------------------------------------------------------------------
  Bitiş Tarih ve Saati : 09/05/2025 - 10:20
  Başlangıç Tarih ve Saati : 03/06/2025 - 10:20
2.Artırma--------------------------------------------------------------------------------------------
  Bitiş Tarih ve Saati : 10/06/2025 - 10:20
3 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : Denizli İl, Çivril İlçe, ÇITAK Mahalle/Köy, 147 Ada, 8 Parsel, konut imarlı 
arsa vasfında taşınmaz
Adresi : Çıtak Mahallesi. Çivril / DENİZLİ
Yüzölçümü : 532 m2
Arsa Payı : Tam
İmar Durumu :Dosyasındadır
Kıymeti : 319.200,00 TL
KDV Oranı : %10
Kaydındaki Şerhler: Tapu kaydında yazılı olduğu gibidir
Artırma Bilgileri
  Başlangıç Tarih ve Saati : 02/05/2025 - 10:40
1.Artırma-----------------------------------------------------------------------------------------------
  Bitiş Tarih ve Saati : 09/05/2025 - 10:40
  Başlangıç Tarih ve Saati : 03/06/2025 - 10:40
2.Artırma----------------------------------------------------------------------------------------------
  Bitiş Tarih ve Saati : 10/06/2025 - 10:40
4 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : Denizli İl, Çivril İlçe, ÇITAK Mahalle/Köy, 147 Ada, 9 Parsel, konut imarlı 
arsa vasfında taşınmaz
Adresi : Çıtak Mahallesi. Çivril / DENİZLİ
Yüzölçümü : 568 m2
Arsa Payı : Tam
İmar Durumu :Dosyasındadır
Kıymeti : 340.800,00 TL
KDV Oranı : %10
Kaydındaki Şerhler: Tapu kaydında yazılı olduğu gibidir
Artırma Bilgileri
  Başlangıç Tarih ve Saati : 02/05/2025 - 11:00
1.Artırma----------------------------------------------------------------------------------------------
  Bitiş Tarih ve Saati : 09/05/2025 - 11:00
  Başlangıç Tarih ve Saati : 03/06/2025 - 11:00
2.Artırma-----------------------------------------------------------------------------------------------
  Bitiş Tarih ve Saati : 10/06/2025 - 11:00
26/11/2024(İİK m.114 ve m.126)
(*) İlgililer tabirine irtifak hakkı sahipleri de dahildir.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de                                                                                                       Basın No:ILN02130569

Akpınar mahallesinin kadın muhtarı Özlem 
Cennet Açar, muhtarlık ofisini açtı. Çivril 
Belediyesi ve Kaymakamlık tarafından 
yaptırılan muhtarlık ofisinin açılışında yağmur 
duası ve yemek ikramı yapıldı.

Akpınar Mahallesi Şehit Kağan Kandemir 
camiisin yan tarafında bulunan alana yapılan 
muhtarlık ofisinin açılışına mahalle muhtarları 
ile çok sayıda vatandaş ile Belediye Başkan 
yardımcıları Sinan Genç ve Mustafa Cem 
Kılınç ile İlçe Emniyet Müdürü Asım Kayacı ve 
İlçe Müftüsü Muhammed Çörekçi katıldı. Açılış 
öncesi dua eden müftü Muhammed Çörekçi 
açılan yeni muhtarlık ofisinde vatandaşların 
işlemlerinin yapılacağını ifade ederek hayırlı 
olmasını diledi. Yapılan duanın ardından 
Muhtarlık ofisinin kurdelesi kesilerek hizmete 
açıldı.

Açılış programına katılan davetli ve misafirler 
mahalle halkının destekleri ile düzenlenen 
yağmur duası ve hayır yemeği programına 
katıldı. Müftü Muhammed Çörekçinin yaptığı 
yağmur duasının ardından davetli ve misafirler 
hazırlanan yemekler ikram edildi. 

Açılış ve yağmur duası programına 
katılanlara teşekkür eden Akpınar Mahalle 
muhtarı Özlem Cennet Açar “mahallemizin 
eksiklerinden muhtarlık büromuzun açılışını 
yaptık. Ofisimizin yapılmasında ve tefrişat 
konusunda yardımlarını esirgemeyen 
kaymakamımız Hasan Akbulut ve Belediye 
Başkanımıza çok teşekkür ederim. Mahalle 
sakinlerimizin işlemlerini görebileceğimiz 

muhtarlık büromuz Akpınar mahallemize ve 
Çivril'imize hayırlı olsun” dedi.

Yağmur duasına destek veren mahalle 
sakinlerine de teşekkür eden muhtar Özlem 
Cennet Açar “mahalle sakinlerimiz kuraklık 
dolayısıyla yağmur duası ve hayır yemeği 
yapmak istedi. Yaptığımız istişareler 
sonucunda açılış ve yağmur duası yemeğimizi 
aynı gün yapmaya karar verdik. Açılışımıza, 
dua ve yemeğimize katılan başta muhtar 
arkadaşlarım olmak üzere daire müdürlerimize, 
belediye başkan yardımcılarımıza ve mahalle 
sakinlerimize teşekkür ederim” dedi. // Mehtap 
Kayaoğlu 

KADIN MUHTAR MUHTARLIK OFİSİNİ AÇTI
Çivril'in yeni mahallerinden Akpınar mahallesinin muhtarlık ofisi düzenlenen tören ile açıldı
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 “Yaşayan, yaşa�lmayan ve yaşa�lmasına izin 
verilmeyen tüm kadınlara” ithaf edilen şiir ve 
hikaye kitabının tanı�m gecesinde Yelda Yolay 

bu kez iş insanı kimliğiyle değil sanatçı kimliğiyle 
takdir topladı.

Yelda Yolay, “Kelebeğim Olur musun?” ve “Ben 

de varım” isimli önceki kitaplarının ardından, son 
eseri “Olur mu?” okurlarıyla buluştu. Yelda 
Yolay'ın kadınlara ithaf e�ği yeni kitabı PAHOY ve 
Tuana Dans Stüdyosu'nda düzenlenen etkinlik ile 
tanı�ldı. Yelda Yolay, tanı�m gecesinde oğlu 
Arda'nın çaldığı piyano eşliğinde şiirlerini 
seslendirdi.Tanı�m gecesi, Yelda Yolay'ın sanata 
olan bağlılığını ve çok yönlü sanatçı kimliğini 
gözler önüne seren bir etkinlik oldu. 

Kitabın geliri kütüphaneye

Gecede, Yelda Yolay'ın “Olur mu?” kitabındaki 
şiirleri büyük beğeni topladı. Kitap, özellikle 
kadınlara ithaf edilmiş olup, duygusal anlamlar 
taşıyan şiir ve hikayelerle dikkat çekiyor. Bu 
kitabın, sadece edebi anlamda değil, sosyal 
sorumluluk projeleriyle de katkı sağlayacağı 
belir�ldi. Kitabın sa�şından elde edilecek gelir, 
Yelda Yolay'ın öncülüğünde kütüphane açılmasına 
katkı sağlayacak. Yolay, bugüne kadar birçok 
kütüphanenin kurulmasına öncülük etmiş� ve 
"Olur mu?" adlı kitabı da bu geleneği sürdürerek, 
yeni kütüphanelerin kurulmasına olanak 
tanıyacak. Bu durum, Yolay'ın sanatçı kimliğinin 
ve kitaplarının toplumsal fayda sağlama amacını 
vurgulayan önemli bir adım olarak öne çıkıyor.

Sana�n iyileş�rici gücü

Yolay Marka Danışmanlık firmasının kurucu 
eğitmeni Yelda Yolay, iş dünyasında kariyer koçu 
ve bir kadın girişimci olarak bilinse de, son 
yıllarda sanatçı kimliğiyle de ön planda yer 
alıyor. Sanatın hayatındaki merkezi rolünü 
vurgulayan Yolay, sanatın iyileştirici gücüne 
inandığını ve bu gücün insanlara hem ruhsal hem 
de toplumsal anlamda katkı sağladığını dile 
getirdi. Resim, müzik, tiyatro ve dans gibi sanatın 
farklı alanlarında aktif olmasının, onun içsel 
dünyasını zenginleştirdiğini ve yaşamına derinlik 
kattığını belirtti. Yolay, sanatın insanların içindeki 
yaraları iyileştirme gücüne sahip olduğunun altını 
çizdi ve bu düşüncesinin hem kişisel hayatında 
hem de toplumsal alanda daha geniş etkiler 
yarattığını ifade etti.

Tango gösterisi büyük beğeni topladı

Tanı�m gecesinde sadece şiir değil, Yelda 
Yolay'ın tango gösterisi de büyük ilgi gördü. 
Yoğun alkışlarla karşılanan performans, onun 
sahneye olan hakimiye�ni ve sanata olan tutkusu 
ile uyumlu bir şekilde birleş�. Gece, Yelda Yolay'ın 
sadece edebiyat değil, sahne sanatları ve dans 
gibi diğer sanat alanlarındaki yeteneklerini de 
gözler önüne serdi.

// Haber Merkezi

Denizli Büyükşehir Belediyesi Kent Konseyi Lise 
Gençlik Meclisi 1. Seçimli Olağan Genel Kurulu 
yapıldı.

Başkanlığa aday 37 genç arasında yapılan 
seçimlerde Lise Gençlik Meclisi Başkanı Mert Türk 
ile 7'si kadın 7'si erkek olmak üzere 14 yürütme 
kurulu üyesi seçildi.

Başkan Çavuşoğlu, Türkiye'de ilk defa Lise 
Meclisini yaşama geçireceklerini söyledi. 

Denizli Büyükşehir Belediyesi Kent Konseyi Lise 
Gençlik Meclisi 1. Seçimli Olağan Genel Kurulu 
yapıldı. Nihat Zeybekci Kongre ve Kültür 
Merkezi'nde düzenlenen genel kurula, Denizli 
Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu, Başkanvekili ve Kent Konseyi Başkanı 

Ali Marım, davetliler ve gençler ka�ldı. Denizli 
Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu,açılış konuşmasında yine bir ilki 
birlikte başardıklarını belirterek, “Türkiye'de ilk 
defa Lise Meclisini yaşama geçireceğiz. Bu şehrin 
geleceğinde söz sahibi olacak siz gençlerin 
bugünden başlayarak karar alma sürecinin içinde 
olmanız bizi gerçekten çok mutlu edecek. Ar�k 
bu sürecin gelişmesi, yoğrulması ve ilerlemesi 
sizlerin eseri olacak. Siz ne kadar çok buna sahip 
çıkarsanız biz de sizlere o kadar çok sahip 
çıkmaya devam edeceğiz. Çünkü sizlerle beraber, 
ortak akılla, sizin kuşağınızdaki kardeşlerimizin 
istek ve ih�yaçlarını tespit edip çözme noktasında 
bir yolculuğu beraber yapacağız” diye konuştu.

“Umudumuz sizlersiniz”

Lisedeyken kurduğu hayallerin kendisini 
bugünlere ge�rdiğini anlatan Başkan Çavuşoğlu, 
sözlerini şöyle sürdürdü: “O zamandan 
başlayarak bu ülkenin kaderiyle ilgili söz 
söyleyebilme cesare�ni kendimizde buluyor 
olmamız belki de bugün sizlerin karşısında beni 
Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı olma 
noktasına ge�rdi. Onun için her zaman ve her 
şar�a sözünüzü söyleyebileceğiniz bir sistem sizin 
eseriniz olacak.” Ülkenin geleceğinin gençler 
olduğuna vurgu yapan Başkan Çavuşoğlu, 
“Umudumuz sizlersiniz. Mutlu insanların şehrini 
de sizlerle birlikte yaratacağımıza inanıyoruz” 
diye konuştu.

Kadın-erkek eşitliğine vurgu yapıldı

Konuşmanın ardından seçimlere geçildi. Kadın-
erkek eşitliğine vurgu yapılan genel kurulda 14 
kişilik Lise Gençlik Meclisi Yürütme Kurulunun 
yarı yarıya kadın-erkek olacağına karar verildi. 37 
gencin yarış�ğı seçim sonucunda Lise Gençlik 
Meclisi Başkanı Mert Türk seçilirken, en çok oyu 
alan 7 kadın ve 7 erkek yürütme kurulu olarak 
seçildi. Yürütme kurulu şu isimlerden oluştu: “Ali 
Ulvi Ayvaz, Cevdet Şahin, Erim Türkanoğlu, Ömer 
Faruk Tokgöz, İsmail Dağüstü, Efe Çe�nbay, Ecem 
Su Eğilmez, Aslınur Türk, Batuhan Samidede, Elif 
Mihraç Saraydarlı, Bade Çankal, Elenay Akyol, 
İrem Adıgüzel, Havvagül Şimşek.”

// Haber Merkezi

Bülent Nuri Çavuşoğlu 
başkanlığındaki Denizli 
Büyükşehir Belediyesi, sosyal 
belediyecilikte de örnek 
olmaya devam ediyor. 
Havaların soğumasıyla birlikte 
harekete geçen Büyükşehir 
Belediyesi, kent genelinde 
ih�yaç sahibi vatandaşlara 

soba, mont ve yorgan 
desteğinde bulunuyor.  

Sosyal belediyecilikte örnek projelere imza 
atmayı sürdüren Denizli Büyükşehir Belediyesi, 
havaların soğumasıyla birlikte ekonomik durumu 
iyi olmayan ailelerin imdadına koşarak soba, 
mont ve yorgan desteğinde bulunuyor. Denizli 
Büyükşehir Belediyesi Sosyal Hizmetler Dairesi 
Başkanlığı bu kapsamda Esentepe Mahallesi'nde 
bulunan miniklere mont yardımında bulundu. 
Sosyal Hizmetler Dairesi Başkanı Veysel 

Danacıoğlu ve beraberindekiler okulları ziyaret 
ederek miniklere montlarını teslim e�. Sosyal 
Hizmetler Dairesi Başkanı Danacıoğlu, kent 
genelinde ilk etapta tespit e�kleri, ekonomik 
durumu iyi olmayan bin 500 aileye soba, mont ve 
yorgan desteği vereceklerini söyledi. 

Dayanışma ruhu yeni bir boyut kazanacak

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 

Çavuşoğlu'nun sosyal belediyecilik anlayışı ile 
ken�eki dayanışma ruhunun yeni bir boyut 
kazandığını işaret eden Danacıoğlu, “Şehrimizde 
sosyal adale� sağlamak için tüm imkanlarımızla 
ih�yaç sahibi insanımıza yardım elini uzatmaya 
devam edeceğiz. Birlik, beraberlik ve dayanışma 
ruhu ile mutlu insanların şehri Denizli'yi hep 
birlikte yaratacağız” ifadelerini kullandı. 

// Haber Merkezi

BÜYÜKŞEHİR SOSYAL BELEDİYECİLİKTE DE ÖRNEK

LİSE GENÇLİK MECLİSİ'NDE SEÇİM HEYECANI
Başkan Çavuşoğlu: “Türkiye'de ilk defa Lise Meclisini yaşama geçireceğiz”

YELDA YOLAY 3. KİTABINI YAŞATILMAYAN KADINLARA İTHAF ETTİ
Sanatçı kişiliğiyle tanınan eğitmen ve yazar Yelda Yolay, “Olur mu?” isimli 3. Kitabının tanı�mını PAHOY ve Tuana Dans Stüdyosu'nda yap�

Güney Ege Sanayi ve İş 
Dünyası Federasyonu 
(GESİFED) Yöne�m Kurulu 
Başkanı ve Türk İş Dünyası 
Konfederasyonu 
(TÜRKONFED) Yöne�m Kurulu 
Başkan Yardımcısı Hakan 
Urhan, GESİFED Yöne�m 
Kurulu Başkan Yardımcısı 
Özlem KÖSEOĞLU, Genel 

Sekreteri Cahide Fenli 
AKMAN, Genel Sekreter 
Yardımcısı Sibel Aysu, 
TÜRKONFED Yöne�m Kurulu 
Başkan Yardımcısı Onur Ünlü, 
ESCARUS Danışmanlık CEO'su 
Kubilay Kavak; Denizli OSB 
Yöne�m Kurulu'na tebrik 
ziyare�nde bulundular. 

Ziyare�e konukları, Denizli OSB Yöne�m Kurulu 
Başkanı Derya Baltalı ile Bölge Müdürü Ahmet 

Taş ağırladı.

GESİFED Yöne�m Kurulu Başkanı Hakan Urhan 
ile TÜRKONFED Yöne�m Kurulu Başkan Yardımcısı 
Onur Ünlü, Başkan Derya Baltalı ve yöne�mini 
yeni görevleri için tebrik ederken, yeni yöne�min 
Denizli sanayisinin daha da güçlenmesi ve dünya 
ile rekabet eden bir Denizli hedefine ulaşmak 
adına devraldıkları bayrağı her zaman yukarı 
taşıyacaklarına emin olduklarını belir�ler.

Konuklarına Denizli OSB'de yürütülen ve 
yapılması planlanan çalışmalar hakkında bilgi 
veren Başkan Baltalı; “Denizli'nin sanayi 
sektöründe her geçen gün büyüyen bir güç haline 
geldiğine tanıklık ediyoruz. Yöne�mimizle birlikte 

bu ivmeyi daha da yukarı taşıyacağımıza 
inancımız tam. Bölgemize, sanayicilerimize ve 
ken�mize değer katacak, dünya ile rekabet eden 
öncü bir Denizli hedefiyle çalışmalarımıza hızlı bir 
şekilde başladık. 'Biz Birlikte Güçlüyüz' anlayışıyla 
göreve geldiğimizde verdiğimiz sözün arkasında 
durarak ken�mizdeki tüm kurum ve 
kuruluşlarımızla işbirliği içerisinde projelerimizi 
bir bir hayata geçireceğiz. Sürdürülebilir büyüme 
ve yeşil dönüşüm hedefleri doğrultusunda, 
Denizli OSB'de çevre dostu projeleri ön planda 
tutarak, sanayimizin geleceğine değer katacak 
adımlar atmayı sürdüreceğiz.” dedi.

// Haber Merkezi

GESİFED VE TÜRKONFED'DEN DENİZLİ OSB'YE TEBRİK ZİYARETİ
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 “Yaşayan, yaşa�lmayan ve yaşa�lmasına izin 
verilmeyen tüm kadınlara” ithaf edilen şiir ve 
hikaye kitabının tanı�m gecesinde Yelda Yolay 

bu kez iş insanı kimliğiyle değil sanatçı kimliğiyle 
takdir topladı.

Yelda Yolay, “Kelebeğim Olur musun?” ve “Ben 

de varım” isimli önceki kitaplarının ardından, son 
eseri “Olur mu?” okurlarıyla buluştu. Yelda 
Yolay'ın kadınlara ithaf e�ği yeni kitabı PAHOY ve 
Tuana Dans Stüdyosu'nda düzenlenen etkinlik ile 
tanı�ldı. Yelda Yolay, tanı�m gecesinde oğlu 
Arda'nın çaldığı piyano eşliğinde şiirlerini 
seslendirdi.Tanı�m gecesi, Yelda Yolay'ın sanata 
olan bağlılığını ve çok yönlü sanatçı kimliğini 
gözler önüne seren bir etkinlik oldu. 

Kitabın geliri kütüphaneye

Gecede, Yelda Yolay'ın “Olur mu?” kitabındaki 
şiirleri büyük beğeni topladı. Kitap, özellikle 
kadınlara ithaf edilmiş olup, duygusal anlamlar 
taşıyan şiir ve hikayelerle dikkat çekiyor. Bu 
kitabın, sadece edebi anlamda değil, sosyal 
sorumluluk projeleriyle de katkı sağlayacağı 
belir�ldi. Kitabın sa�şından elde edilecek gelir, 
Yelda Yolay'ın öncülüğünde kütüphane açılmasına 
katkı sağlayacak. Yolay, bugüne kadar birçok 
kütüphanenin kurulmasına öncülük etmiş� ve 
"Olur mu?" adlı kitabı da bu geleneği sürdürerek, 
yeni kütüphanelerin kurulmasına olanak 
tanıyacak. Bu durum, Yolay'ın sanatçı kimliğinin 
ve kitaplarının toplumsal fayda sağlama amacını 
vurgulayan önemli bir adım olarak öne çıkıyor.

Sana�n iyileş�rici gücü

Yolay Marka Danışmanlık firmasının kurucu 
eğitmeni Yelda Yolay, iş dünyasında kariyer koçu 
ve bir kadın girişimci olarak bilinse de, son 
yıllarda sanatçı kimliğiyle de ön planda yer 
alıyor. Sanatın hayatındaki merkezi rolünü 
vurgulayan Yolay, sanatın iyileştirici gücüne 
inandığını ve bu gücün insanlara hem ruhsal hem 
de toplumsal anlamda katkı sağladığını dile 
getirdi. Resim, müzik, tiyatro ve dans gibi sanatın 
farklı alanlarında aktif olmasının, onun içsel 
dünyasını zenginleştirdiğini ve yaşamına derinlik 
kattığını belirtti. Yolay, sanatın insanların içindeki 
yaraları iyileştirme gücüne sahip olduğunun altını 
çizdi ve bu düşüncesinin hem kişisel hayatında 
hem de toplumsal alanda daha geniş etkiler 
yarattığını ifade etti.

Tango gösterisi büyük beğeni topladı

Tanı�m gecesinde sadece şiir değil, Yelda 
Yolay'ın tango gösterisi de büyük ilgi gördü. 
Yoğun alkışlarla karşılanan performans, onun 
sahneye olan hakimiye�ni ve sanata olan tutkusu 
ile uyumlu bir şekilde birleş�. Gece, Yelda Yolay'ın 
sadece edebiyat değil, sahne sanatları ve dans 
gibi diğer sanat alanlarındaki yeteneklerini de 
gözler önüne serdi.

// Haber Merkezi

Denizli Büyükşehir Belediyesi Kent Konseyi Lise 
Gençlik Meclisi 1. Seçimli Olağan Genel Kurulu 
yapıldı.

Başkanlığa aday 37 genç arasında yapılan 
seçimlerde Lise Gençlik Meclisi Başkanı Mert Türk 
ile 7'si kadın 7'si erkek olmak üzere 14 yürütme 
kurulu üyesi seçildi.

Başkan Çavuşoğlu, Türkiye'de ilk defa Lise 
Meclisini yaşama geçireceklerini söyledi. 

Denizli Büyükşehir Belediyesi Kent Konseyi Lise 
Gençlik Meclisi 1. Seçimli Olağan Genel Kurulu 
yapıldı. Nihat Zeybekci Kongre ve Kültür 
Merkezi'nde düzenlenen genel kurula, Denizli 
Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu, Başkanvekili ve Kent Konseyi Başkanı 

Ali Marım, davetliler ve gençler ka�ldı. Denizli 
Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu,açılış konuşmasında yine bir ilki 
birlikte başardıklarını belirterek, “Türkiye'de ilk 
defa Lise Meclisini yaşama geçireceğiz. Bu şehrin 
geleceğinde söz sahibi olacak siz gençlerin 
bugünden başlayarak karar alma sürecinin içinde 
olmanız bizi gerçekten çok mutlu edecek. Ar�k 
bu sürecin gelişmesi, yoğrulması ve ilerlemesi 
sizlerin eseri olacak. Siz ne kadar çok buna sahip 
çıkarsanız biz de sizlere o kadar çok sahip 
çıkmaya devam edeceğiz. Çünkü sizlerle beraber, 
ortak akılla, sizin kuşağınızdaki kardeşlerimizin 
istek ve ih�yaçlarını tespit edip çözme noktasında 
bir yolculuğu beraber yapacağız” diye konuştu.

“Umudumuz sizlersiniz”

Lisedeyken kurduğu hayallerin kendisini 
bugünlere ge�rdiğini anlatan Başkan Çavuşoğlu, 
sözlerini şöyle sürdürdü: “O zamandan 
başlayarak bu ülkenin kaderiyle ilgili söz 
söyleyebilme cesare�ni kendimizde buluyor 
olmamız belki de bugün sizlerin karşısında beni 
Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı olma 
noktasına ge�rdi. Onun için her zaman ve her 
şar�a sözünüzü söyleyebileceğiniz bir sistem sizin 
eseriniz olacak.” Ülkenin geleceğinin gençler 
olduğuna vurgu yapan Başkan Çavuşoğlu, 
“Umudumuz sizlersiniz. Mutlu insanların şehrini 
de sizlerle birlikte yaratacağımıza inanıyoruz” 
diye konuştu.

Kadın-erkek eşitliğine vurgu yapıldı

Konuşmanın ardından seçimlere geçildi. Kadın-
erkek eşitliğine vurgu yapılan genel kurulda 14 
kişilik Lise Gençlik Meclisi Yürütme Kurulunun 
yarı yarıya kadın-erkek olacağına karar verildi. 37 
gencin yarış�ğı seçim sonucunda Lise Gençlik 
Meclisi Başkanı Mert Türk seçilirken, en çok oyu 
alan 7 kadın ve 7 erkek yürütme kurulu olarak 
seçildi. Yürütme kurulu şu isimlerden oluştu: “Ali 
Ulvi Ayvaz, Cevdet Şahin, Erim Türkanoğlu, Ömer 
Faruk Tokgöz, İsmail Dağüstü, Efe Çe�nbay, Ecem 
Su Eğilmez, Aslınur Türk, Batuhan Samidede, Elif 
Mihraç Saraydarlı, Bade Çankal, Elenay Akyol, 
İrem Adıgüzel, Havvagül Şimşek.”

// Haber Merkezi

Bülent Nuri Çavuşoğlu 
başkanlığındaki Denizli 
Büyükşehir Belediyesi, sosyal 
belediyecilikte de örnek 
olmaya devam ediyor. 
Havaların soğumasıyla birlikte 
harekete geçen Büyükşehir 
Belediyesi, kent genelinde 
ih�yaç sahibi vatandaşlara 

soba, mont ve yorgan 
desteğinde bulunuyor.  

Sosyal belediyecilikte örnek projelere imza 
atmayı sürdüren Denizli Büyükşehir Belediyesi, 
havaların soğumasıyla birlikte ekonomik durumu 
iyi olmayan ailelerin imdadına koşarak soba, 
mont ve yorgan desteğinde bulunuyor. Denizli 
Büyükşehir Belediyesi Sosyal Hizmetler Dairesi 
Başkanlığı bu kapsamda Esentepe Mahallesi'nde 
bulunan miniklere mont yardımında bulundu. 
Sosyal Hizmetler Dairesi Başkanı Veysel 

Danacıoğlu ve beraberindekiler okulları ziyaret 
ederek miniklere montlarını teslim e�. Sosyal 
Hizmetler Dairesi Başkanı Danacıoğlu, kent 
genelinde ilk etapta tespit e�kleri, ekonomik 
durumu iyi olmayan bin 500 aileye soba, mont ve 
yorgan desteği vereceklerini söyledi. 

Dayanışma ruhu yeni bir boyut kazanacak

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 

Çavuşoğlu'nun sosyal belediyecilik anlayışı ile 
ken�eki dayanışma ruhunun yeni bir boyut 
kazandığını işaret eden Danacıoğlu, “Şehrimizde 
sosyal adale� sağlamak için tüm imkanlarımızla 
ih�yaç sahibi insanımıza yardım elini uzatmaya 
devam edeceğiz. Birlik, beraberlik ve dayanışma 
ruhu ile mutlu insanların şehri Denizli'yi hep 
birlikte yaratacağız” ifadelerini kullandı. 

// Haber Merkezi

BÜYÜKŞEHİR SOSYAL BELEDİYECİLİKTE DE ÖRNEK

LİSE GENÇLİK MECLİSİ'NDE SEÇİM HEYECANI
Başkan Çavuşoğlu: “Türkiye'de ilk defa Lise Meclisini yaşama geçireceğiz”

YELDA YOLAY 3. KİTABINI YAŞATILMAYAN KADINLARA İTHAF ETTİ
Sanatçı kişiliğiyle tanınan eğitmen ve yazar Yelda Yolay, “Olur mu?” isimli 3. Kitabının tanı�mını PAHOY ve Tuana Dans Stüdyosu'nda yap�

Güney Ege Sanayi ve İş 
Dünyası Federasyonu 
(GESİFED) Yöne�m Kurulu 
Başkanı ve Türk İş Dünyası 
Konfederasyonu 
(TÜRKONFED) Yöne�m Kurulu 
Başkan Yardımcısı Hakan 
Urhan, GESİFED Yöne�m 
Kurulu Başkan Yardımcısı 
Özlem KÖSEOĞLU, Genel 

Sekreteri Cahide Fenli 
AKMAN, Genel Sekreter 
Yardımcısı Sibel Aysu, 
TÜRKONFED Yöne�m Kurulu 
Başkan Yardımcısı Onur Ünlü, 
ESCARUS Danışmanlık CEO'su 
Kubilay Kavak; Denizli OSB 
Yöne�m Kurulu'na tebrik 
ziyare�nde bulundular. 

Ziyare�e konukları, Denizli OSB Yöne�m Kurulu 
Başkanı Derya Baltalı ile Bölge Müdürü Ahmet 

Taş ağırladı.

GESİFED Yöne�m Kurulu Başkanı Hakan Urhan 
ile TÜRKONFED Yöne�m Kurulu Başkan Yardımcısı 
Onur Ünlü, Başkan Derya Baltalı ve yöne�mini 
yeni görevleri için tebrik ederken, yeni yöne�min 
Denizli sanayisinin daha da güçlenmesi ve dünya 
ile rekabet eden bir Denizli hedefine ulaşmak 
adına devraldıkları bayrağı her zaman yukarı 
taşıyacaklarına emin olduklarını belir�ler.

Konuklarına Denizli OSB'de yürütülen ve 
yapılması planlanan çalışmalar hakkında bilgi 
veren Başkan Baltalı; “Denizli'nin sanayi 
sektöründe her geçen gün büyüyen bir güç haline 
geldiğine tanıklık ediyoruz. Yöne�mimizle birlikte 

bu ivmeyi daha da yukarı taşıyacağımıza 
inancımız tam. Bölgemize, sanayicilerimize ve 
ken�mize değer katacak, dünya ile rekabet eden 
öncü bir Denizli hedefiyle çalışmalarımıza hızlı bir 
şekilde başladık. 'Biz Birlikte Güçlüyüz' anlayışıyla 
göreve geldiğimizde verdiğimiz sözün arkasında 
durarak ken�mizdeki tüm kurum ve 
kuruluşlarımızla işbirliği içerisinde projelerimizi 
bir bir hayata geçireceğiz. Sürdürülebilir büyüme 
ve yeşil dönüşüm hedefleri doğrultusunda, 
Denizli OSB'de çevre dostu projeleri ön planda 
tutarak, sanayimizin geleceğine değer katacak 
adımlar atmayı sürdüreceğiz.” dedi.

// Haber Merkezi

GESİFED VE TÜRKONFED'DEN DENİZLİ OSB'YE TEBRİK ZİYARETİ
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Denizli Büyükşehir 
Belediyesi, ken�n 
geleceğine yönelik 
kararlara ortak akılla 
ulaşmak için “Dirençli 
Modern Kent Buluşmaları” 
adıyla geniş ka�lımlı bir 
toplan� düzenledi.

 Başkan Çavuşoğlu'nun ka�lımıyla “Dirençli 
Modern Kent; Hızlı Güvenli ve Konforlu Ulaşım” 
başlığı ile düzenlenen toplan�da kamu kurumları, 
üniversiteler, sivil toplum kuruluşları ile özel 
sektör temsilcilerifikir ve projelerini paylaş�. 

Denizli'nin sürdürülebilir, dirençli ve modern bir 
kent olması için çalışmalarına aralıksız devam 
eden Denizli Büyükşehir Belediyesi, “Dirençli 

Modern Kent Buluşmaları” başlıklı geniş ka�lımlı 
bir toplan� gerçekleş�rdi. Nihat Zeybekci Kongre 
ve Kültür Merkezi'nde düzenlenen toplan�ya 
Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu, Başkanvekili Ali Marım, Genel 
Sekreter Bülent Bozbaş, Genel Sekreter 
Yardımcıları Hülya Bartal, Özgür Başkurt ve Onur 
Yılmaz, kamu kurumları, üniversiteler, sivil 
toplum kuruluşları ile özel sektör temsilcileri 
ka�ldı. Alanında uzman kişiler toplan� boyunca 
fikir ve projelerini Denizli Büyükşehir Belediyesi 
yöne�mi ile paylaşarak ken�n geleceğine katkı 
sağlama �rsa� buldular. İki oturumdan oluşan 
toplan�nın ilk bölümünde ka�lımcılar “Kentsel 
Dönüşüm Yaklaşımları” ve “Kentsel Tasarım ve 
Kent Este�ği” ara başlıkları ile ilgili fikir 
alışverişinde bulundu. “Hızlı, Güvenli ve Konforlu 
Ulaşım” başlığı ile gerçekleşen ikinci oturumda 
ise ka�lımcılar Denizli'nin ulaşımdaki mevcut 
durumu ve gelecekte ih�yaç duyulabilecek 

projeler hakkında değerlendirmelerde bulundu. 

“Denizli'mizin daha dirençli ve modern hale 
gelmesi için çalışacağız”

Başkan Bülent Nuri Çavuşoğlu toplan�nın açılış 
konuşmasında, Denizli'yi dirençli ve modern bir 
şehir haline ge�rmek için ortak akıl ve 
dinamiklerle birlikte çalışmanın önemini 
vurguladı. Başkan Çavuşoğlu, “Yaşanabilir, 
doğasıyla uyumlu, kendi dinamikleri ile 
çelişmeyen bir Denizli oluşturmak için yola çık�k. 
Ken�mizin hem yeniden dönüşmesi hem de 
dirençli hale gelmesi için bir çalışmaya girdik. 
Alanında uzman kişiler ile yap�ğımız beyin 
�r�nasıyla Denizli'miz için neler yapabileceğimizi 
değerlendirdik” dedi. Toplan�da ulaşım ile ilgili 
fikir alışverişinin gerçekleş�ğini belirten Başkan 
Çavuşoğlu, konuşmasını şöyle noktaladı: 
“Maalesef ulaşım ar�k Denizli gibi hem hızlı 
büyümüş hem de çoğunluğun merkezde 
toplandığı şehirlerde büyük bir problem. 

Denizli'de toplu taşıma, kas�nın dışına çıkarak 
sanki özel konfor için hizmet eden bir sisteme 
dönmüş. Bu toplan�da toplu taşımada daha hızlı, 
daha konforlu ve şehrin dokusuna uygun neler 
yapabiliriz hep beraber değerlendirdik.” 

“İşin profesyonelleri ile projeleri hayata 
geçirmek is�yoruz”

Denizli Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreteri 
Bülent Bozbaş ise, başarıya ulaşmak için alanında 
uzman kişilerin görüş ve önerilerinin alınması 
gerek�ğinin al�nı çizdi. Genel Sekreter Bozbaş, 
“Başarılı kurumlar karar alma süreçlerinde 
ka�lımcıya önem verir, itaat yerine liyaka� öne 
çıkarır, ekip çalışmasına yatkın, alanında uzman 
kişilerin fikirlerini alır. Biz de bugün burada işin 
profesyonelleri ile şehrin dinamiklerini bir araya 
ge�rip onların bilgi, birikim ve tecrübelerini 
harmanlayarak ortaya çıkacak projeleri hayata 
geçirmek is�yoruz” ifadelerini kullandı.

// Haber Merkezi
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Hazırlayan: Serap SofuluDenizli’nin ünlülerini sizinle paylaşmak istedik. Soru alanı kısıtlı olduğu için detaylı soru soramıyoruz en azından insanlarda merak uyandırıp araştırarak Denizli ünlüleri hakkında bilgi edinmelerini amaçlıyoruz.

Kendi çalışanlarını ezerken, halkımıza 
kaliteli, yeterli sağlık hizme� üre�mini 
sağlayamıyor, onları acımasız piyasa 
şartlarına mahkûm ediyor.

Bizleri çalışma arkadaşı olarak değil, 
sistemin köleleri olarak gören yöne�cilerin 
aldığı kararlar hepimizi çıkmaza sürüklüyor. İş 
bilmez kişiler bugün Aile Hekimliğini 
yapılamaz hale ge�recek şartlar daya�rken, 
yarın ikinci basamak devlet hastanelerinde 
çalışanların özlük haklarını �rpanlayacak 
kararlar peşinde koşuyorlar.

Anlamadıklarışu; kaliteli sağlık hizme� 
doktor hasta arasında iyi ile�şim kurulması 
ve güven oluşmasına, bütün sağlık 
çalışanlarının dayanışma içinde bir ekip 
oluşturmasına bağlıdır. 

Bugün izlenen sağlık poli�kaları büyük 
binalara para harcayarak, sermayeyi sağlık 
hizme�nin içine sokarak kaliteli sağlık 
hizme� verebileceğini varsayıyor. Bu yüzden 

yenidoğan gibi akıl almaz skandallar ortaya 
çıkıyor. Sağlığa harcanması gereken 
olağanüstü miktarda paralar birkaç holdinge 
kira parası olarak ödeniyor. 

Şu an sağlık sistemi ayakta durabiliyorsa 
sağlık çalışanlarının fedakarlıkları sayesinde 
duruyor. Ama yara�lan sistema�k zorlamalar 
bu durumun da giderek değişeceğini 
gösteriyor. 

Gündemde bulunan Aile Hekimliği 
yönetmeliği:

� Aile hekimliğinde hasta-doktor ilişkisi 
tamamen sayısallaş�rıp paraya endeksli hale 
ge�riyor.

� Aile hekimlerinin asıl yapısal 
sorunlarının, çalışma koşullarının hiçbiri 
gündeme ge�rmiyor. 

� Maddi ve manevi olarak hakaret 
derecesinde koşullarla sözleşmeler 
daya�larak iş güvencesinin ortadan 

kaldırılıyor.

Biz Denizli Sağlık Pla�ormu olarak ilimizdeki 
bütün siyasi par� yöne�cilerinden ve il 
yöne�cilerinden randevu istedik. Sağlık 
sisteminin sorunlarını ve nasıl çözüleceğini 
anlatmak is�yoruz. Karşımızda bir muhatap 
arıyoruz.  Bütün sağlık çalışanlarının 
çözülmeyi bekleyen sorunlarına her gün yeni 
bir madde ekleniyor:

Gün geç�kçe artan şiddet olayları için 
önleyiciönlem alınmıyor

Tek kalem maaş talebimizin karşılanmıyor, 
5farklı kalemde hesaplanan maaşın  yarıdan 
fazlasının anayasalhakkımız olan dinlenme 
hakkına aykırı olarak izin kullanmamız 
durumundakesiliyor

Adaletsiz vergioranları, bütün çalışanlar gibi 
bizi de eziyor

Geçici görevlendirmeler, nöbet ücretleri, 
eködemeler adaletsiz,

̈MHRS ve muayene yükü al�nda eziliyoruz, 
hastalara yeterli zaman ayıramıyoruz

Diş hekimlerinin MHRS baskısı nedeni ile 
tedaviyapamıyor, 

Acil kavramı olmamasına rağmen poliklinik 

devam hizme� al�nda 24 saat 
güvenliksizşartlarda çalışmaya zorlanıyoruz, 

YÖK ve Sağlık Bakanlığı arasındaki 
farklılıklar nedeniyleüyelerimizin maddi ve 
manevi hakları zedeleniyor

Bütün sağlık çalışanları olarak sorunlarımızı 
dinleyecek, ortak çözümler üretebileceğimiz 
muhataplar arıyoruz.

Kamuoyuna saygıyla duyurulur.

Denizli Sağlık Pla�ormu

Denizli Tabip Odası

DAHED- Denizli Aile Hekimleri Derneği 

AHESEN- Aile Hekimliği Çalışanları Sendikası

TAHUD- Türkiye Aile Hekimleri Uzmanlık 
Derneği Denizli Şubesi

Hekim Birliği Sendikası Denizli Şubesi

Genel Sağlık İş Sendikası

SES-Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçileri 
SendikasıDenizli Şubesi

Türk Sağlık Sen

BDS- Birlik ve Dayanışma Sendikası

Denizli Diş Hekimleri Odası

Denizli Eczacı Odası // Haber Merkezi

Büyükşehir öncülüğünde “Dirençli ve Modern Kent Denizli” 

DENİZLİ'NİN GELECEĞİ ORTAK AKILLA ŞEKİLLENECEK

2-6 Aralık Aile Hekimliklerinden Sonra Devlet Hastanelerine Genişliyor

KARŞIMIZDA SORUNLARI ÇÖZME
İSTEĞİ OLAN MUHATAP ARIYORUZ
Sağlık hizmetleri bütün basamakları ile günden güne daha kötüye gidiyor



18000 6 CİLT17701

25150 3 CİLT25051

500 10 CİLT1

750 10 CİLT251

- -A

A

A

A

A

-

-

-

-

-

-

3000 10 CİLT2501 --

KAYIP İLANI
TÜRÜ                            SERİ   SIRA NUMARASI 

FATURA..................................... 17650  3 CİLT17501 - -A

FATURA.....................................

ADİSYON...................................

ADİSYON...................................

ADİSYON...................................

ADİSYON...................................

9 Adet Faturamı

33 Adisyon Fişimi Kaybe�m

Hükümsüzdür.

Çivril V.D. T.C. No:257 175 767 30

Çe�n Can ORHAN

Lara Su Restaurant  Çivril / Denizli

Güncel10
SİYASİ GAZETE                        02 ARALIK 2024 PAZARTESİ

Denizli Büyükşehir 
Belediyesi, ken�n 
geleceğine yönelik 
kararlara ortak akılla 
ulaşmak için “Dirençli 
Modern Kent Buluşmaları” 
adıyla geniş ka�lımlı bir 
toplan� düzenledi.

 Başkan Çavuşoğlu'nun ka�lımıyla “Dirençli 
Modern Kent; Hızlı Güvenli ve Konforlu Ulaşım” 
başlığı ile düzenlenen toplan�da kamu kurumları, 
üniversiteler, sivil toplum kuruluşları ile özel 
sektör temsilcilerifikir ve projelerini paylaş�. 

Denizli'nin sürdürülebilir, dirençli ve modern bir 
kent olması için çalışmalarına aralıksız devam 
eden Denizli Büyükşehir Belediyesi, “Dirençli 

Modern Kent Buluşmaları” başlıklı geniş ka�lımlı 
bir toplan� gerçekleş�rdi. Nihat Zeybekci Kongre 
ve Kültür Merkezi'nde düzenlenen toplan�ya 
Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri 
Çavuşoğlu, Başkanvekili Ali Marım, Genel 
Sekreter Bülent Bozbaş, Genel Sekreter 
Yardımcıları Hülya Bartal, Özgür Başkurt ve Onur 
Yılmaz, kamu kurumları, üniversiteler, sivil 
toplum kuruluşları ile özel sektör temsilcileri 
ka�ldı. Alanında uzman kişiler toplan� boyunca 
fikir ve projelerini Denizli Büyükşehir Belediyesi 
yöne�mi ile paylaşarak ken�n geleceğine katkı 
sağlama �rsa� buldular. İki oturumdan oluşan 
toplan�nın ilk bölümünde ka�lımcılar “Kentsel 
Dönüşüm Yaklaşımları” ve “Kentsel Tasarım ve 
Kent Este�ği” ara başlıkları ile ilgili fikir 
alışverişinde bulundu. “Hızlı, Güvenli ve Konforlu 
Ulaşım” başlığı ile gerçekleşen ikinci oturumda 
ise ka�lımcılar Denizli'nin ulaşımdaki mevcut 
durumu ve gelecekte ih�yaç duyulabilecek 

projeler hakkında değerlendirmelerde bulundu. 

“Denizli'mizin daha dirençli ve modern hale 
gelmesi için çalışacağız”

Başkan Bülent Nuri Çavuşoğlu toplan�nın açılış 
konuşmasında, Denizli'yi dirençli ve modern bir 
şehir haline ge�rmek için ortak akıl ve 
dinamiklerle birlikte çalışmanın önemini 
vurguladı. Başkan Çavuşoğlu, “Yaşanabilir, 
doğasıyla uyumlu, kendi dinamikleri ile 
çelişmeyen bir Denizli oluşturmak için yola çık�k. 
Ken�mizin hem yeniden dönüşmesi hem de 
dirençli hale gelmesi için bir çalışmaya girdik. 
Alanında uzman kişiler ile yap�ğımız beyin 
�r�nasıyla Denizli'miz için neler yapabileceğimizi 
değerlendirdik” dedi. Toplan�da ulaşım ile ilgili 
fikir alışverişinin gerçekleş�ğini belirten Başkan 
Çavuşoğlu, konuşmasını şöyle noktaladı: 
“Maalesef ulaşım ar�k Denizli gibi hem hızlı 
büyümüş hem de çoğunluğun merkezde 
toplandığı şehirlerde büyük bir problem. 

Denizli'de toplu taşıma, kas�nın dışına çıkarak 
sanki özel konfor için hizmet eden bir sisteme 
dönmüş. Bu toplan�da toplu taşımada daha hızlı, 
daha konforlu ve şehrin dokusuna uygun neler 
yapabiliriz hep beraber değerlendirdik.” 

“İşin profesyonelleri ile projeleri hayata 
geçirmek is�yoruz”

Denizli Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreteri 
Bülent Bozbaş ise, başarıya ulaşmak için alanında 
uzman kişilerin görüş ve önerilerinin alınması 
gerek�ğinin al�nı çizdi. Genel Sekreter Bozbaş, 
“Başarılı kurumlar karar alma süreçlerinde 
ka�lımcıya önem verir, itaat yerine liyaka� öne 
çıkarır, ekip çalışmasına yatkın, alanında uzman 
kişilerin fikirlerini alır. Biz de bugün burada işin 
profesyonelleri ile şehrin dinamiklerini bir araya 
ge�rip onların bilgi, birikim ve tecrübelerini 
harmanlayarak ortaya çıkacak projeleri hayata 
geçirmek is�yoruz” ifadelerini kullandı.

// Haber Merkezi
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Geri dönüşü olmayan 
hibe kredinizi firmamıza 
başvurarak alabilirsiniz...  desteği%70

 ’e varan
HİBE

Saray Mh.Cumhuriyet Cd. No:57/1  Çivril / Denizli

Tel: 0258 713 66 06 0534 965 85 18

TAM DESTEK, KESİN SONUÇ

Vergi Dairesi Kamer Market Karşısı

Gsm:0.534 708 21 79
0.553 853 80 00

EN UYGUN
TRAFİK

SİGORTASIMCT

Hazırlayan: Serap SofuluDenizli’nin ünlülerini sizinle paylaşmak istedik. Soru alanı kısıtlı olduğu için detaylı soru soramıyoruz en azından insanlarda merak uyandırıp araştırarak Denizli ünlüleri hakkında bilgi edinmelerini amaçlıyoruz.

Kendi çalışanlarını ezerken, halkımıza 
kaliteli, yeterli sağlık hizme� üre�mini 
sağlayamıyor, onları acımasız piyasa 
şartlarına mahkûm ediyor.

Bizleri çalışma arkadaşı olarak değil, 
sistemin köleleri olarak gören yöne�cilerin 
aldığı kararlar hepimizi çıkmaza sürüklüyor. İş 
bilmez kişiler bugün Aile Hekimliğini 
yapılamaz hale ge�recek şartlar daya�rken, 
yarın ikinci basamak devlet hastanelerinde 
çalışanların özlük haklarını �rpanlayacak 
kararlar peşinde koşuyorlar.

Anlamadıklarışu; kaliteli sağlık hizme� 
doktor hasta arasında iyi ile�şim kurulması 
ve güven oluşmasına, bütün sağlık 
çalışanlarının dayanışma içinde bir ekip 
oluşturmasına bağlıdır. 

Bugün izlenen sağlık poli�kaları büyük 
binalara para harcayarak, sermayeyi sağlık 
hizme�nin içine sokarak kaliteli sağlık 
hizme� verebileceğini varsayıyor. Bu yüzden 

yenidoğan gibi akıl almaz skandallar ortaya 
çıkıyor. Sağlığa harcanması gereken 
olağanüstü miktarda paralar birkaç holdinge 
kira parası olarak ödeniyor. 

Şu an sağlık sistemi ayakta durabiliyorsa 
sağlık çalışanlarının fedakarlıkları sayesinde 
duruyor. Ama yara�lan sistema�k zorlamalar 
bu durumun da giderek değişeceğini 
gösteriyor. 

Gündemde bulunan Aile Hekimliği 
yönetmeliği:

� Aile hekimliğinde hasta-doktor ilişkisi 
tamamen sayısallaş�rıp paraya endeksli hale 
ge�riyor.

� Aile hekimlerinin asıl yapısal 
sorunlarının, çalışma koşullarının hiçbiri 
gündeme ge�rmiyor. 

� Maddi ve manevi olarak hakaret 
derecesinde koşullarla sözleşmeler 
daya�larak iş güvencesinin ortadan 

kaldırılıyor.

Biz Denizli Sağlık Pla�ormu olarak ilimizdeki 
bütün siyasi par� yöne�cilerinden ve il 
yöne�cilerinden randevu istedik. Sağlık 
sisteminin sorunlarını ve nasıl çözüleceğini 
anlatmak is�yoruz. Karşımızda bir muhatap 
arıyoruz.  Bütün sağlık çalışanlarının 
çözülmeyi bekleyen sorunlarına her gün yeni 
bir madde ekleniyor:

Gün geç�kçe artan şiddet olayları için 
önleyiciönlem alınmıyor

Tek kalem maaş talebimizin karşılanmıyor, 
5farklı kalemde hesaplanan maaşın  yarıdan 
fazlasının anayasalhakkımız olan dinlenme 
hakkına aykırı olarak izin kullanmamız 
durumundakesiliyor

Adaletsiz vergioranları, bütün çalışanlar gibi 
bizi de eziyor

Geçici görevlendirmeler, nöbet ücretleri, 
eködemeler adaletsiz,

̈MHRS ve muayene yükü al�nda eziliyoruz, 
hastalara yeterli zaman ayıramıyoruz

Diş hekimlerinin MHRS baskısı nedeni ile 
tedaviyapamıyor, 

Acil kavramı olmamasına rağmen poliklinik 

devam hizme� al�nda 24 saat 
güvenliksizşartlarda çalışmaya zorlanıyoruz, 

YÖK ve Sağlık Bakanlığı arasındaki 
farklılıklar nedeniyleüyelerimizin maddi ve 
manevi hakları zedeleniyor

Bütün sağlık çalışanları olarak sorunlarımızı 
dinleyecek, ortak çözümler üretebileceğimiz 
muhataplar arıyoruz.

Kamuoyuna saygıyla duyurulur.

Denizli Sağlık Pla�ormu

Denizli Tabip Odası

DAHED- Denizli Aile Hekimleri Derneği 

AHESEN- Aile Hekimliği Çalışanları Sendikası

TAHUD- Türkiye Aile Hekimleri Uzmanlık 
Derneği Denizli Şubesi

Hekim Birliği Sendikası Denizli Şubesi

Genel Sağlık İş Sendikası

SES-Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçileri 
SendikasıDenizli Şubesi

Türk Sağlık Sen

BDS- Birlik ve Dayanışma Sendikası

Denizli Diş Hekimleri Odası

Denizli Eczacı Odası // Haber Merkezi

Büyükşehir öncülüğünde “Dirençli ve Modern Kent Denizli” 

DENİZLİ'NİN GELECEĞİ ORTAK AKILLA ŞEKİLLENECEK

2-6 Aralık Aile Hekimliklerinden Sonra Devlet Hastanelerine Genişliyor

KARŞIMIZDA SORUNLARI ÇÖZME
İSTEĞİ OLAN MUHATAP ARIYORUZ
Sağlık hizmetleri bütün basamakları ile günden güne daha kötüye gidiyor



PLAN
PROJE
TAAHHÜT
MÜTEAHHİTLİK

0533 377 3884
Semih HacımDenizli Karayolu 8.km Kızılcayer Mah.

Boztoprak Kümeevleri No:1 Çivril/Denizli

Fabrika: 0532 445 9713
www.semihhacim.com

Tarım Ürünleri A.Ş.
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www.genccivrilgazetesi.com

HARİTA  İNŞAAT  GAYRİMENKUL
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Kaliteli İşçilik, kaliteli 
malzeme; mutlu müşteriler 
mottosuyla çıktığımız 
bu yolda evlerinizi 
güzelleştirmeye
talibiz...

Paket Servisimiz Vardır

Çarşı Mah. Cumhuriyet_6 Cad. 
No:232 Çivril / Denizli

0258 911 0333

0532 205 1505

TÜRKİYE DİSTRİBÜTÖRÜ
AYYILDIZ TEKNOLOJİ

SATIŞ NOKTASIDIR

ÇİVRİL’DE TEK YETKİLİ ACENTEÇİVRİL’DE TEK YETKİLİ ACENTEÇİVRİL’DE TEK YETKİLİ ACENTE

EN UYGUN
FİYATLARLA

HİZMETİNİZDEYİZ

ÖZEN MARKET
Nuri ÖZEN

0 533 314 16 60
Balçıkhisar Mahallesi Çivril/DENİZLİ

0507 959 7700-0553 713 0001 Kerem SakinÇarşı Mah. İsmet İnönü 
Blv. No:68  Otogar Karşısı Çivril

GÜVEN EMLAK

Satılık Ev - Arsa - Daire
Tarla - Bağ - Bahçe 
Deyerinde Alım Satımı Yapılır

Gsm:0.532 763 47 22

Çarşı Mah. 3 Nolu Belediye İş Hanı:No:14
Çivril / Denizli

Hayati GÜVEN
MUSTAFA GEYİK AĞIR NAKLİYAT

MUSTAFA GEYİK
AĞIR NAKLİYAT

Mustafa GEYİK
0532 471 93 52
mustafageyik20@hotmail.com

ÇİVRİL / DENİZLİ
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Adresinden Takip Edebilirsiniz

Kanalımıza ABONE

Olmayı Unutmayın


